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ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT

Mislata, 23 d'abril de 2009 Hora: 19,00

Lloc: saló de sessions de la Casa Consistorial
Primera convocatòria.

Per a procedir a la celebració de la sessió extraordinària, degudament
convocada, es reunixen en sessió pública, presidida pel Sr. alcalde, D. Manuel
Corredera Sanchis, els regidors i les regidores:

• D. VICENTE GARCÍA ALEIXANDRE
• SRA. GLORIA ALONSO PALOMARES .
• SRA. MARÍA PILAR LÍGIA RODRIGO CARRERAS
• D. FERNANDO HERNÁNDEZ FALCÓN
• D. VICENTE ENRIQUE LÓPEZ SINISTERRA
• D. CARLOS JARILLO SÁNCHEZ
• D. JAIME LÓPEZ BRONCHUD
• SRA. MARÍA LUISA CAÑIZARES CAMPOS
• SRA. ANA MARÍA MATEO PONCE
• D. ANTONIO SANCHIS NAVARRO
• D. MIGUEL MERENCIANO BENAVENT
• SRA. LUCÍA MORENO CASTILLO
• SRA. JOSEFA LUJÁN MARTÍNEZ
• D. CARLOS FERNÁNDEZ BIELSA
• SRA. MARÍA LUISA MARTÍNEZ MORA
• D. ALFREDO CATALÁ MARTÍNEZ
• D. ANTONIO LABELLA GUILARTE
• D. ARTURO SANZ TORRALBA
• D. ELISEO BENAVENT CHIRIVELLA
• D. SALVADOR GARCÍA DE LA MOTA

Carlos Fernández Bielsa abandona la sessió en el punt tercer de l'orde del dia
i no s’hi reincorpora.

Assistits per Luis Ramia de Cap Salvatella, com a secretari de la corporació.
Assistix la Sra. interventora, Sra. Herminia Gil Llop.
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1. ADJUDICACIÓ PROVISIONAL DEL CONTRACTE PER A L'EXECUCIÓ

DE LES OBRES DE CONSTRUCCIÓ D'UN CENTRE DE DIA PER A MAJORS A
SECOPSA CONSTRUCCIÓ, S.A.

Es dóna compte de l'informe de la Comissió informativa i de control d'Interior i
Benestar Social, favorable a l'aprovació de l'adjudicació provisional del contracte per
a l'execució de les obres de construcció d'un Centre de Dia per a Majors a
SECOPSA CONSTRUCCIÓ, S.A.

Intervé el Sr. García Aleixandre per a explicar l'esmena proposada pel grup
popular i diu que el seu objecte és la correcció de l'error comés en el càlcul de la
fiança, consistent a incloure l'IVA quan legalment no pot estimar-se.

Intervé el Sr. García de la Mota, portaveu del Grup Mixt-EUPV i diu que
l'esmena és lògica i per tant l’acceptarà.

Sobre el fons de l'assumpte explica que es tracta d'una adjudicació a què
s'han presentat 26 empreses i es van a invertir 4.800.000€, la qual cosa suposarà,
segons el mateix plec de condicions, la generació de 90 ocupacions, en unes obres
en què treballaren 95 persones més, ja contractades per l'empresa, per la qual cosa
l'objectiu de l’anomenat “Pla Zapatero” pareix que es complix en este cas.

Segons l'informe d'Intervenció, núm. 325/09, afig, s'han complit tots els
requisits que establix la Llei de Contractes del Sector Públic i en un apartat del dit
informe es diu que l'expedient haurà de fiscalitzar-se per Intervenció per a
l'adjudicació defintiva, fiscalització que, afig, resulta imprescindible per tres raons: per
estar en un pressupost prorrogat, per exigència de la Llei en estar immersos en un
pla d'estabilització i, finalment, per a dotar de garanties a la contractació. A
continuació reitera la seua petició que s'emeta un informe per part del secretari de
l'Ajuntament sobre si l'edifici, a què es donarà un ús diferent del previst, s'ajusta o no
a la legalitat.

Manifesta el Sr. García de la Mota que EUPV aposta per una ciutat que
oferisca qualitat de vida als seus habitants, i considera que esta no té servicis que
entén bàsics perquè afecten la infància, la gent major i la dona treballadora. En este
sentit, diu, considera que este projecte no és prioritari i haguera sigut preferible la
construcció d'una Residència de la Tercera Edat, així com seria necessari comptar
amb escoles infantils de 0-3 anys i de gestió pública, més en moments de crisi en
què ambdós membres de la parella han de treballar.

Prosseguix dient que el Centre Social s'ha quedat obsolet i és necessari un
Centre que compte amb menjadors socials, i igualment considera important dotar-se
d'un parc de vivenda pública municipal.

D'altra banda, afig, Esquerra Unida no vol un Centre de Dia la gestió del qual
siga privada, tal com serà la d'este segons es va dir en el Ple anterior.
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Repetix que en situació de crisi cal donar prioritat a les inversions en temes

socials i polítiques actives de generació d'ocupació, perquè cal demostrar als
ciutadans que els seus interessos estan per damunt dels interessos polítics i
administrar bé eixos diners que, vinga de l'Estat o de la Generalitat, són uns diners
de tots. Per això, diu, tots els grups polítics haurien de fer l'esforç per a arribar a un
acord sobre quins projectes són prioritaris per a Mislata.

Afig que s’invertirà “els fons Camps” en la ruïnosa piscina de Felip Bellver i
caldrà valorar quants diners s'hi han ficat  pels distints governs municipals.

Finalitza dient que EUPV no donarà suport a esta proposta per no tindre en
compte altres prioritats.

Pren la paraula el Sr. Fernández Bielsa i diu que considera important per a la
ciutat l'adjudicació d'este projecte, que ha sigut possible gràcies al compromís del
Partit Socialista amb el benestar dels ciutadans, i que suposarà que Mislata compte
amb un Centre de Dia abans que acabe l'any.

Prosseguix dient que en els més de huit anys que porta el grup popular en el
govern no han projectat obres que beneficien els ciutadans, i ha hagut de ser el
govern socialista el que ha posat a disposició dels ajuntaments  (en el cas de Mislata
set milions d'euros) un pla per a estimular l'activitat econòmica i, sobretot, la
generació d'ocupació.

Manifesta que este Centre de dia comptarà amb més de 3.500.000m2 i unes
instal·lacions que serviran per a atendre les persones que més ho necessiten,  però
critica que de les tres plantes que té l'edifici només dos corresponguen al dit Centre,
al comptar  amb un restaurant de més de 600 m2 un saló d'actes de més de 300 m2.
Per açò, afirma, este no seria el projecte que aprovaria el  grup socialista ni el que va
presentar en el seu dia el mateix equip de govern, atés que han potenciat  el dit
restaurant i saló d'actes en compte de fer més dependències i donar major servici
atenent, per exemple,  les persones que patixen de fibromialgia o ajudar els malalts
d'Alzheimer i els seus familiars.

Prosseguix dient que l'equip de govern del partit popular no pareix creure en el
públic i privatitzen els servicis per a malgastar els diners de tots els ciutadans, i
pregunta com es gestionarà este Centre de dia, afegint que el grup socialista
s'oposarà radicalment a la seua  privatització, per considerar que ha d'anar destinat,
ja que els diners els posa el Govern d'Espanya, als que menys recursos tenen i no
als que se'l puguen pagar.

Afig que el seu grup haguera gestionat el “Pla Zapatero” d'una altra manera,
atenent les demandes de la població, com era la residència per a la tercera edat, que
va ser un compromís del grup popular i que va servir de base a la presentació de la
seua moció de censura i no ho han complit.

Finalitza repetint que Mislata comptarà amb un centre de dia gràcies al Sr.
Rodríguez  Zapatero, que ha posat a disposició dels ajuntaments huit mil milions
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d'euros dels quals set milions corresponen a Mislata i, per això, votaran a favor d'esta
adjudicació.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i diu que en la legislatura en què el
grup popular va accedir al govern a través d'una moció de censura es va parlar de la
construcció d'una residència de la tercera edat i es va portar avant el projecte, que
va quedar desert; posteriorment, en el programa electoral de PP en les últimes
eleccions, no s'incloïa la construcció de la dita residència, per la qual cosa, afig, sent
el partit més votat i el que té la responsabilitat de governar, no es veuen amb eixa
obligació, més quan considera que no hi ha una demanda real.

Afig que el centre de dia existix perquè l’ha proposat el seu equip de govern, i
no gràcies al Sr. Rodríguez Zapatero, encara que siga amb els diners dels
espanyols, i afirma que també tindrà Mislata, amb el Pla Camps, un milió d'euros
més que en el Pla Zapatero.

Diu al Sr. García de la Mota que este punt ve al Ple pel seu import i que això
és independent de si els pressupostos estan prorrogats o no.

Afirma que el contracte realitzat amb LUBASA era perfectament correcte i el
que s'ha produït és un incompliment per part de l'empresa, que haurà de pagar les
seues conseqüències.

Prosseguix dient que l'actual equip de govern ha realitzat, entre altres, les
obres següents: el segon ambulatori, dos instituts, una Casa de la Dona, un centre
per a jóvens, un centre per a atendre i formar desocupats, el clavegueram complet
del Barri d'El Quint, el parc de la Canaleta, el reasfaltat de l'avinguda de la Pau, etc. I
totes elles, afig, les ha hagut de fer l'equip del Partit Popular perquè el grup
socialista, amb vint-i-dos anys en el govern municipal, no havia fet res.

Explica que el Centre de Dia té mil metres quadrats i arreplega totes les
necessitats de les persones dependents, com els malalts d'Alzheimer i fibromialgia,
que seran atesos en el dit Centre. D'altra banda, afig, es tracta d'un centre públic i
construït amb diners públics, en què la gent haurà de sol·licitar la inscripció a través
dels Servicis Socials pel que, continua, l'única cosa que es privatitzarà és la gestió:
càtering, neteja i cafeteria.

Acusa el grup socialista de ser els primers que van privatitzar el servici de
recollida de fem i de neteja, que era de caràcter municipal, mentre que el grup
popular va crear una empresa pública, NEMASA, amb quaranta-nou treballadors.

Finalitza dient que el seu grup votarà a favor de l'adjudicació.

En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. García de la Mota diu que la
construcció d'un Centre de Dia és l'elecció de l'equip de govern, i este centre ha de
comptar amb les millors condicions i les millors instal·lacions possibles. En relació
amb la seua gestió, diu que hi ha altres alternatives, com la mixta, la cent per cent
municipal, o la que la gestió és al 51% municipal per a comptar amb la majoria, etc.
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Manifesta que, encara que no consta en el projecte, hi ha un compromís
d'atendre totes les persones dependents, cosa a la qual cosa no té res a objectar
però insistix en el fet que el que diferencia el grup popular del seu és que confia més
en l'empresa privada que en la pública.

Critica que siga necessari esperar a les inversions, siguen del Sr. Zapatero o
del Sr. Camps, per a saber que es pot invertir en este municipi, perquè voldria saber
a primer d'any amb quin import es compta exactament.

Finalment, diu, espera que es complisca el compromís de l'equip de govern
sobre que tota la ciutadania de Mislata tindrà la mateixa consideració a l'hora
d'ocupar una plaça en este Centre.

Intervé el Sr. Fernández Bielsa i afirma respecte del Pla Camps que este tema
va lligat al del finançament autonòmic i no existiria sense ell. D'altra banda, afig, els
terminis d'execució d'este Pla Camps han sigut molt més lents que els del “Pla
Zapatero”.

Manifesta que han governat durant huit anys i en eixos anys podrien haver fet
moltes coses més que les relatades pel portaveu del grup popular, i afig que estos
anys culminaran amb la nefasta política d'aparcaments que han dut a terme.

En un altre orde de coses, explica que els malalts de fibromialgia no són
dependents i manifesta que estaran al corrent del compromís manifestat d'atendre'ls
en este Centre de Dia.

Finalitza repetint que el vot del grup socialista serà favorable a esta
adjudicació en considerar que el Centre de Dia beneficia el conjunt de la societat.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i insistix en el fet que el portaveu del
grup socialista ha dit que no havien fet cap obra i en la seua intervenció ha esmentat
dotze, per la qual cosa no entén que es puga dir que esta és la primera que es fa
gràcies al “Pla Zapatero”.

Respecte del pla dels aparcaments entén que no s'ha tractat d'una
equivocació, sinó que s'ha produït un incompliment contractual que es resoldrà en un
temps breu.

Explica al Sr. Garcia de la Mota que el que marca l'obligació de portar esta
adjudicació al Ple és la quantia, i no que el pressupost estiga o no prorrogat, la qual
cosa no és condicionant.

Repetix que un centre de dia és per a persones majors dependents, aclarix
que la dependència és per malaltia o per edat,  i garantix que qualsevol ciutadà o
ciutadana de Mislata, major dependent, que sol·licite als Servicis Socials la seua
inclusió en tractaments en el centre de dia els tindrà, i sol·licita del Sr. secretari que
este compromís conste en acta.
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Conclòs el debat, se sotmet a votació, en primer lloc, l'esmena presentada pel
Grup Popular, que és aprovada per unanimitat dels membres assistents.

A continuació se sotmet a votació el fons de l'assumpte i el Ple de
l'Ajuntament, per vint vots a favor (Grup Popular i Grup Socialista) i un vot en contra
(Grup Mixt-EUPV), va adoptar l'acord següent:

Vist l'expedient que s'instruïx sobre adjudicació provisional del contracte per a
l'execució de les obres de construcció d'un Centre de Dia per a majors a SECOPSA
CONSTRUCCIÓ, S.A.

Vist l'informe d'Intervenció, de data 6 d'abril del 2009.

Vist l'informe del cap del Servici de Contractació, de data 3 d'abril del 2009,
que literalment diu:

“Vist l'expedient número 09-O-01, instruït per a la contractació de les obres de
construcció d'un Centre de Dia per a majors, incloses en l'àmbit d'aplicació del Reial
Decret Llei 9/2008, de 28 de novembre.

ANTECEDENTS DE FET

Resultant que el Ple de l'Ajuntament, en la sessió extraordinària celebrada el 9
de febrer del 2009, va acordar la iniciació de l'expedient de contractació per a la
selecció de contractista d'acord amb els tràmits del procediment obert i tramitació
urgent, aprovant amb este fi el gasto per un import de 5.009.320 euros (IVA inclòs),
així com els plecs de clàusules administratives particulars i de prescripcions
tècniques.

Resultant que, en compliment d'allò que s'ha assenyalat en els articles 126.1 i
128 de la Llei de Contractes del Sector Públic (núm. 30/2007, de 30 d'octubre) en
concordança amb l'article 9.1 (incisos a i b) del Reial Decret Llei 9/2008, de 28 de
novembre, es va publicar anunci de licitació en el Butlletí Oficial de la Província
número 36, de data 12 de febrer del 2009.

Resultant que, acabat el termini de presentació de proposicions, la Mesa de
Contractació, en la sessió celebrada el 26 de febrer del 2009, a la vista del total de
26 proposicions presentades a la licitació de referència i inscrites en el Llibre
Registre de Licitadors, va adoptar els acords següents:

a) Rebutjar les proposicions que a continuació se cita i pels motius que
s'indiquen:

• Proposició número 6. subscrita pel senyor Vicente Mars Conde, en nom i
representació de la mercantil OTP CONSTRUCCIONS, SL, amb domicili a
València, carrer Guàrdia Civil, núm 30, entlo. C, i pel senyor Julián Costa
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Sánchez, en nom i representació de CONSTRUCCIONS VILLEGAS SL, en
règim d'UTE. La Mesa de Contractació per unanimitat dels seus membres
assistents acorda no obrir i rebutjar l'esmentada de proposició, tenint en
compte que la mercantil OTP CONSTRUCCIONS SL ha presentat una
altra proposició a esta mateixa licitació formant UTE amb la mercantil
CODES ENGINYERIA I SERVICIS SL (proposició número 12),
contravenint així el que disposa l'article 129.3 de la Llei de Contractes del
Sector Públic i la clàusula XII.6 del Plec de Clàusules Administratives
Particulars.

b) Admetre la resta de proposicions, fins a un total de vint-i-quatre, procedint
a la seua obertura en acte públic amb el resultat següent:

Proposició número 1.
Licitador: UTE GRUP VIMAC, SA-EDIFICACIONS I CONSTRUCCIONS LA
VALL, SA
Volum de la mà d'obra: A) Personal contractat: 114. 7.605 dies d'alta en la
seguretat Social. B) Personal a contractar: 34. 3.765 dies d'alta en la
Seguretat Social. C) Total personal: 148.
Millores: 160.679,72 euros, IVA inclòs.
Ampliació del termini de garantia: 24 mesos.
Preu: 4.314.379,45 IVA inclòs.

Proposició número 2.
Licitador: DRAGADOS, SA
Volum de la mà d'obra: A) Personal contractat: 24.5.472 dies d'alta en la
Seguretat Social. B) Personal a contractar: 28. 6.688 dies d'alta en la
Seguretat Social. C) Total personal: 52.
Millores: 1.073.364,46 euros, IVA inclòs, però indiquen que estan incloses en
l'oferta econòmica.
Ampliació del termini de garantia: 24 mesos.
Preu: 4.507.349,35 IVA inclòs.

Proposició número 3.
Licitador: FCC CONSTRUCCIÓ, SA
Volum de la mà d'obra: A) Personal contractat: 37. 6.016 dies d'alta en la
seguretat Social. B) Personal a contractar: 97. 2.832 dies d'alta en la
Seguretat Social. C) Total personal: 134.
Millores: 375.360,00 euros, sense especificar si IVA inclòs o no.
Ampliació del termini de garantia: 24 mesos.
Preu: 4.649.396,00 IVA inclòs.

Proposició número 4.
Licitador: FERROVIAL AGROMAN, SA
Volum de la mà d'obra: A) Personal contractat: 29. 2.900 dies d'alta en la
Seguretat Social. B) Personal a contractar: 15. 4.967 dies d'alta en la
Seguretat Social. C) Total personal: 34. Hi ha error en la suma total del
personal.
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Millores: 608.848,84 euros, IVA exclòs.
Ampliació del termini de garantia: 24 mesos.
Preu: 4.870.840,00 IVA inclòs.

Proposició número 5.
Licitador: ENRIQUE ORTIZ I FILLS CONTRACTISTA D'OBRES, SA
Volum de la mà d'obra: A) Personal contractat: 47. 7.290 dies d'alta en la
Seguretat Social.  B) Personal a contractar: 27. 11.192 dies d'alta en la
Seguretat Social. C) Total personal: 74.
Millores: 650.000 euros, IVA exclòs.
Ampliació del termini de garantia: 24 mesos.
Preu: 4.969.126,79 IVA inclòs.

Proposició número 7.
Licitador: SECOPSA CONSTRUCCIÓ, SA
Volum de la mà d'obra: A) Personal contractat: 95. 21.840  dies d'alta en la
Seguretat Social. B) Personal a contractar: 90. 18.000 dies d'alta en la
Seguretat Social .C) Total personal: 185.
Millores: 169.572,23 euros, sense especificar si IVA inclòs o no.
Ampliació del termini de garantia: 24 mesos.
Preu: 4.882.794,48 IVA inclòs.

Proposició número 8.
Licitador: LLEVANTINA ENGINYERIA I CONSTRUCCIÓ, SL
Volum de la mà d'obra: A) Personal contractat: 17. 1.724 dies d'alta en la
Seguretat Social. B) Personal a contractar: 20. 2.570 dies d'alta en la
Seguretat Social C) Total personal: 37.
Millores: 370.351,92 euros, IVA inclòs.
Ampliació del termini de garantia: 24 mesos.
Preu: 4.718.172,81 IVA inclòs.

Proposició número 9.
Licitador: INFRAESTRUCTURES TERRESTRES, SA
Volum de la mà d'obra: A) Personal contractat: 1. 270 dies d'alta en la
Seguretat Social. B) Personal a contractar: 22. 5.940 dies d'alta en la
Seguretat Social C) Total personal: 23.
Millores: 1.242.360,00 euros, IVA inclòs.
Ampliació del termini de garantia: 24 mesos.
Preu: 4.915.519,72 IVA inclòs.

Proposició número 10.
Licitador:ROVER ALCISA, SA
Volum de la mà d'obra: A) Personal contractat: 0. B) Personal a contractar:
198.  30.240 dies d'alta en Seguretat Social. C) Total personal: 198.
Millores: 290.443,10 euros, IVA inclòs.
Ampliació del termini de garantia: 24 mesos.
Preu: 5.019.319,99 IVA inclòs.
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Proposició número 11.
Licitador: BRUESA CONSTRUCCIÓ
Volum de la mà d'obra: A) Personal contractat: 70. 6.970 dies d'alta en
Seguretat Social. B) Personal a contractar: 111. 22.660 dies d'alta en
Seguretat Social. C) Total personal: 181.
Millores: 748.183,03 euros, sense especificar si IVA inclòs o no.
Ampliació del termini de garantia: 24 mesos.
Preu: 4.710.092,54 IVA inclòs.

Proposició número 13.
Licitador:ACCIONA INFRAESTRUCTURAS, SA
Volum de la mà d'obra: A) Personal contractat: 12. 2.700 dies d'alta en
Seguretat Social. B) Personal a contractar: 48. 5.920 dies d'alta en Seguretat
Social. C) Total personal: 60.
Millores: 521.256,93 euros, IVA inclòs.
Ampliació del termini de garantia: 24 mesos.
Preu: 4.694.569,98 IVA inclòs.

Proposició número 14.
Licitador: SACYR, SAU
Volum de la mà d'obra: A) Personal contractat: 278. 7.710 dies d'alta en
Seguretat Social.  B) Personal a contractar: 287. 7.965 dies d'alta en
Seguretat Social. C) Total personal: 565.
Volum mà d'obra: 15.675 dies
Millores: 316.099,34 euros, IVA inclòs.
Ampliació del termini de garantia: 24 mesos.
Preu: 4.764.840,46 IVA inclòs.

Proposició número 15.
Licitador: ROMYMAR, SA
Volum de la mà d'obra: A) Personal contractat: 2. 208,50 dies d'alta en
Seguretat Social. B) Personal a contractar: 181. 21.411,50 dies d'alta en
Seguretat Social. C) Total personal: 183.
Millores: 516.814,15 euros, IVA inclòs.
Ampliació del termini de garantia: 24 mesos.
Preu: 4.982.573,55 IVA inclòs.

Proposició número 16.
Licitador: TECNOLOGIA DE LA CONSTRUCCIÓN, SA
Volum de la mà d'obra: A) Personal contractat: 21. 225 dies d'alta en
Seguretat Social. B) Personal a contractar: 3. 2.300 dies d'alta en Seguretat
Social. C) Total personal: 24.
Millores: 250.966,00 euros, IVA inclòs.
Ampliació del termini de garantia: 24 mesos.
Preu: 4.969.628,72 IVA inclòs.

Proposició número 17.
Licitador: UTE CASTRO HERMANOS, SL-GERMANIA, SL
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Volum de la mà d'obra: A) Personal contractat: 15. 4.120 dies d'alta en
Seguretat Social. B) Personal a contractar: 29. 5.090 dies d'alta en Seguretat
Social. C) Total personal: 44.
Millores: 434.668,64 euros, IVA no inclòs, però inclòs en l'oferta presentada.
Ampliació del termini de garantia: 24 mesos.
No inclou el model de proposició a què es referix l'annex I del Plec de
Clàusules Administratives particulars.

Proposició número 18.
Licitador: ARCIÓN SA, CONSTRUCCIONES
Volum de la mà d'obra: A) Personal contractat: 0.  0 dies d'alta en Seguretat
Social. B) Personal a contractar: 230. 62.100 dies d'alta en Seguretat Social, a
mitja jornada a excepció de 6 operaris que realitzaran jornada completa, la
qual cosa fa un total de 31.860 jornades. C) Total personal: 230.
Millores: 321.645,73 euros, IVA no inclòs.
Ampliació del termini de garantia: 24 mesos.
Preu: 4.913.914,27 IVA inclòs.

Proposició número 19.
Licitador: EDIFICACIONES FERRANDO, SA
Volum de la mà d'obra: A) Personal contractat: 35. 6.134 dies d'alta en
Seguretat Social. B) Personal a contractar: 32. 10.600 dies d'alta en Seguretat
Social C) Total personal: 67.
Millores: 515.891,79 euros, sense especificar si IVA inclòs o no.
Ampliació del termini de garantia: 24 mesos.
Preu: 4.617.774,39 IVA inclòs.

Proposició número 20.
Licitador: OCIDE CONSTRUCCIÓN, SA
Volum de la mà d'obra: A) Personal contractat: 9. 1.620 dies d'alta en
Seguretat Social. B) Personal a contractar: 81.  16.800 dies d'alta en
Seguretat Social. C) Total personal: 90.
Millores: 41.035,14 euros, sense especificar si  IVA inclòs o no.
Ampliació del termini de garantia: 24 mesos.
Preu: 4.666.963,72 IVA inclòs, en la dita proposició econòmica hi ha
discordança en el preu en nombre i en lletra, sent coherent la quantitat escrita
amb lletra.

Proposició número 21.
Licitador: CONSTRUCTORA SAN JOSÉ, SA
Volum de la mà d'obra: A) Personal contractat: 60. 8.515 dies d'alta en
Seguretat Social. B) Personal a contractar: 235.   24.995 dies d'alta en
Seguretat Social. C) Total personal: 295.
Millores: 700.000 euros, IVA no inclòs.
Ampliació del termini de garantia: 24 mesos.
Preu: 4.768.353,99 IVA inclòs.

Proposició número 22.
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Licitador: ECISA, CIA. GENERAL DE CONSTRUCCIONES, SA
Volum de la mà d'obra: A) Personal contractat: 37. 3.196 dies d'alta en
Seguretat Social. B) Personal a contractar: 91. 7.764 dies d'alta en Seguretat
Social. C) Total personal: 128.
Millores: 860.000 euros, IVA no inclòs.
Ampliació del termini de garantia: 24 mesos.
Preu: 4.756.000,00 IVA inclòs.

Proposició número 23.
Licitador: CONSTRUCCIONES Y ESTUDIOS, SA (CYES)
Volum de la mà d'obra: A) Personal contractat: 56.  5.184 dies d'alta en
Seguretat Social. B) Personal a contractar: 53.  5.310 dies d'alta en Seguretat
Social. C) Total personal: 109.
Millores: 85.676,58 euros,  sense especificar si IVA inclòs o no.
Ampliació del termini de garantia: 24 mesos.
Preu: 4.843.643,81 IVA inclòs.

Proposició número  24.
Licitador: CLASICA URBANA, SL
Volum de la mà d'obra: A) Personal contractat: 19. 4.781 dies d'alta en
Seguretat Social. B) Personal a contractar: 40.  10.483 dies d'alta en
Seguretat Social. C) Total personal: 59.
Millores: 921.195 euros, IVA exclòs, però indiquen que està inclosa en l'oferta
econòmica.
Ampliació del termini de garantia: 24 mesos.
Preu: 4.969.126,81 IVA inclòs.

Proposició número 25.
Licitador: CEINSA-CONTRATAS E INGENIERIA, SA
Volum de la mà d'obra: A) Personal contractat: 12.   752 dies d'alta en
Seguretat Social. B) Personal a contractar: 67.  4.795 dies d'alta en Seguretat
Social. C) Total personal: 79.
Millores: 364.815,25 euros, sense especificar si IVA inclòs o no.
Ampliació del termini de garantia: 24 mesos.
Preu: 4.843.643,81 IVA inclòs.

Proposició número 26.
Licitador: UTE BM3 OBRES I SERVICIS, SA-ACTIVITATS D'ENGINYERIES I
CONSTRUCCIÓ FERVIALIA, SL
Volum de la mà d'obra: A) Personal contractat: 10.   2.430 dies d'alta en
Seguretat Social. B) Personal a contractar: 169.  45.900 dies d'alta en
Seguretat Social. C) Total personal: 179.
Millores: 1.080.319,46 euros, sense especificar si IVA inclòs o no.
Ampliació del termini de garantia: 24 mesos.
Preu: 4.912.408,47 IVA inclòs.

c) Rebutjar la proposició número 17 subscrita UTE CASTRO GERMANS, SL-
GERMANIA, SL al no incloure el model de proposició a què es referix l'annex I del

11



  SECRETARIA GENERAL
Plec de Clàusules Administratives Particulars, en quÈ, a més dels criteris de
valoració a què es referixen els apartats 1r i 4t de la clàusula XI del Plec de
Clàusules Administratives Particulars, s'ha de fer constar l'acceptació expressa dels
plecs dins del termini i la forma escaient, defecte que es considera insubsanable.

Resultant que, en una nova sessió celebrada el 4 de març del 2009, la Mesa
de Contractació, va acordar admetre la proposició presentada a la licitació de
referència per la UTE UTE OTP Construccions SL – Construccions Villegas SL i
indegudament rebutjada, i procedint consegüentment a l'obertura de tal proposició en
acte públic amb el resultat següent:

 Proposició número 6.
Licitador: UTE OTP Construcciones SL – Construcciones Villegas SL.
Volum de la mà d'obra: A) Personal contractat: 7. 1.064 dies d'alta en la

Seguretat Social. B) Personal a contractar: 51. 5.824 dies d'alta en la seguretat
Social. C) Total personal: 58.

Millores: 433.878,72 euros, IVA inclòs.
Ampliació del termini de garantia: 24 mesos.
Preu: 4.766.848,19 euros, IVA inclòs.

FONAMENTS DE DRET

Considerant que el passat 31 de març del 2009, després d'efectuar els
requeriments oportuns i en compliment d'allò que s'ha preceptuat en la clàusula XIII
(paràgraf sext) del plec de clàusules administratives particulars, l'arquitecte
municipal, Sr. Juan Molina Martínez, i l'arquitecte tècnic municipal, Sr. Fernando
Ortolá Bay, van emetre un informe conjunt en què es baremen les vint-i-quatre
proposicions admeses a la licitació de referència, de conformitat amb els criteris de
valoració  que s'especifiquen en la clàusula XI del plec de clàusules administratives
particulars, i del qual es desprén la proposta d'adjudicació del contracte d'obres de
construcció d'un Centre de Dia per a majors, incloses en l'àmbit d'aplicació del Reial
Decret Llei 9/2008, de 28 de novembre, a favor de la mercantil Secopsa
Construcciones SA, en haver obtingut la màxima puntuació en aplicació dels criteris
de valoració a què s'ha fet referència.

Considerant que la Mesa de Contractació, en la sessió celebrada el 2 d'abril
del 2009, i per unanimitat dels seus membres, va acordar proposar a l'òrgan de
contractació l'adjudicació provisional del contracte d'obres de construcció d'un Centre
de Dia per a Majors, incloses en l'àmbit d'aplicació del Reial Decret Llei 9/2008, de
28 de novembre, a favor de la mercantil Secopsa Construcció SA, en els termes que
resulten de la valoració realitzada en l'informe de data 31 de març del 2009 subscrit
conjuntament per l'arquitecte municipal, Sr. Juan Molina Martínez, i per l'arquitecte
tècnic municipal, Sr. Fernando Ortolá Bay.

Considerant que, per aplicació de l'apartat 7 de la Disposició Addicional
Segona de la Llei de Contractes del Sector Públic (núm. 30/2007, de 30 d'octubre),
sobre normes específiques de contractació de les entitats locals, en concordança
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amb la Base número 24 de les d'execució del pressupost municipal prorrogat per a
l'exercici 2009, és atribució del Ple de l'Ajuntament, com a òrgan de contractació,
l'adjudicació del present expedient de contractació, incloent-hi els pronunciaments a
què es referix l'article 94 del mateix cos legal.

Considerant que, segons el que establix l'article 135.4 de la Llei de Contractes
del Sector Públic (núm. 30/2007, de 30 d'octubre) en concordança amb la clàusula
XV del plec de clàusules administratives particulars que regix la present licitació, el
contractista proposat com a adjudicatari provisional haurà de presentar la
documentació que en tals preceptes s'assenyala amb caràcter previ a la resolució
que acorde l'adjudicació definitiva.

Considerant que en el present procediment licitatorio l'adjudicació provisional
no és susceptible de ser objecte del recurs especial en matèria de contractació
administrativa, tal com es desprén d'una interpretació «a sensu contrari» de l'article
37.1 de la Llei de Contractes del Sector Públic (núm. 30/2007, de 30 d'octubre); no
obstant això, tal adjudicació provisional haurà de notificar-se individualment a cada
un dels licitadors i publicar-se en el perfil de contractant de l'Ajuntament de Mislata,
de conformitat amb l'article 135.3 del mateix cos legal i clàusula XIV del plec de
condicions administratives particulars.”

Vist l'informe del cap de Servici de Contractació amb el vistiplau del secretari
general, de data 22 d'abril del 2009.

S'acorda:

Primer. Adjudicar provisionalment a l'entitat mercantil Secopsa Construcció SA
(CIF A-46.175.410) l'execució de les obres de construcció d'un Centre de Dia per a
Majors, incloses en l'àmbit d'aplicació del Reial Decret Llei 9/2008, de 28 de
novembre,  per un import de  4.209.305, 59 euros, més la quantitat de 673.488,89
euros corresponent a l'IVA al tipus del 16%, la qual cosa representa un total de
4.882.794 euros, sent el termini de garantia de les obres de tres anys i el volum de
mà d'obra a emprar en l'execució de l'obra el següent: a) personal a contractar: 90
(18.000 dies d'alta en la Seguretat Social); personal ja contractat: 95 (21.840 dies
d'alta en la Seguretat Social).

Segon. De conformitat amb allò que s'ha assenyalat en l'article 135.3 de la Llei
de Contractes del Sector Públic (núm. 30/2007, de 30 d'octubre) procedir a notificar
la present resolució a tots els licitadors i a la seua publicació en el perfil de
contractant de l'Ajuntament de Mislata, disponible en la secció “informació” del menú
d'inici de la pàgina web de la corporació municipal (www.infomislata.com).

Tercer. Requerir a l'adjudicatari provisional perquè, dins dels deu dies hàbils
següents al de la publicació de la present adjudicació provisional en el perfil de
contractant de l'Ajuntament de Mislata, constituïsca la garantia definitiva per un
import de 210.465,28 euros i, al mateix temps, presente la documentació exigida en
la clàusula XV del Plec de Clàusules Administratives Particulars i que no s'ha
presentat prèviament, a saber:
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• Certificat de trobar-se al corrent del compliment de les obligacions
tributàries amb l'Ajuntament de Mislata.

• Alta en l'Impost d'Activitats Econòmiques, referida a l'exercici corrent, o
l'últim rebut, completat amb una declaració responsable de no haver-se
donat de baixa en la matrícula de l'esmentat impost. En el cas que tinga la
condició d'exempt en el IAE haurà d'acreditar-se esta circumstància en la
forma següent: a) Les persones físiques indicant eixa circumstància; b) Les
persones jurídiques aportant, bé el Model 201 de l'Impost de Societats de
l'últim exercici presentat. O bé la Comunicació de l'import net de la xifra de
negocis regulada en l'Orde HAC/85/2003, de 23 de gener, del Ministeri
d'Hisenda (BOE núm. 24, de 28 de gener del 2003).

• Justificant de l'abonament dels gastos corresponents a la publicació de
l'anunci de licitació i que ascendixen a 269,10 euros.

S'advertix expressament al licitador proposat com a adjudicatari provisional
que, de no rebre's tal documentació en el termini indicat per a això en l'apartat
anterior, l'òrgan de contractació proposarà l'adjudicació provisional a favor dels
licitadors següents per l'orde de les seues ofertes o declararà, si és el cas,
l'adjudicació deserta.

Quart. Contra la present resolució que acorda l'adjudicació provisional de la
contractació de referència no podrà interposar-se cap recurs en via administrativa ni
contenciosa administrativa, sense perjuí dels recursos que procedisquen contra la
resolució que acorde l'adjudicació definitiva en els termes que s'indicaran  en ella.

No obstant això, la Comissió Informativa de Règim Interior dictaminarà el que
considere més procedent.

2. SOL·LICITUD D'AUTORITZACIÓ DE PROJECTES D'OBRES
FINANÇABLES A CÀRREC DEL PLA ESPECIAL DE SUPORT A LA INVERSIÓ
PRODUCTIVA DE MUNICIPIS DE LA COMUNITAT VALENCIANA.

Es dóna compte  del dictamen de la Comissió informativa i de control
d'Urbanisme, Obres i Medi Ambient, favorable a la proposta de sol·licitud
d'autorització de projectes d'obres finançables a càrrec del Pla Especial de Suport a
la Inversió productiva en municipis de la Comunitat Valenciana, així com de l'esmena
presentada pel grup socialista, en què se sol·licita la modificació de la proposta,
eliminant-ne els projectes: magatzem de recollida selectiva de residus inorgànics,
centre d'interpretació de l'Horta i Museu Etnològic i edifici de bar-lavabos al parc de
la Canaleta; i proposant com a obres projectables i finançables amb el Pla Especial
de Suport a la Inversió Productiva en Municipis de la Comunitat Valenciana, les
següents:

• Centre socioesportiu i cultural.
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• Reasfaltat, il·luminació i eliminació de barreres arquitectòniques en

diversos carrers del municipi.
• Centre ocupacional per a discapacitats.
• Rehabilitació del Pou del Quint.

Pren la paraula el Sr. Fernández Bielsa, i diu que esta està motivada en la
consideració que hi ha una sèrie de projectes d'obres finançables a càrrec del Pla
Especial de Suport a la inversió productiva de municipis de la Comunitat Valenciana
que no són necessaris i dels que, almenys ara, pot prescindir-se, mentres  que hi ha
altres projectes que sí que són demanda social com la rehabilitació definitiva del Pou
del Quint, per ser emblemàtic, històric, social i culturalment i també el Centre
ocupacional per a discapacitats.

Sol·liciten, afig, que s'elimine l'edifici de lavabos del parc de la Canaleta, el
magatzem de recollida de residus no orgànics, el Centre d'interpretació de l'Horta  i el
Museu etnològic, seguint la línia marcada pel grup socialista en defensa d'una
solució  definitiva i ràpida per a tots els veïns i comerciants de la plaça Músic Ibars.

Per això, prosseguix, proposen la inclusió dins del Pla Camps del centre
ocupacional per a discapacitats, perquè eixa quantitat de, aproximadament,
1.500.000€, puga utilitzar-se per a negociar i solucionar el greu error que han comés.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i critica l'actitud del grup socialista en
el sentit que estan convertint en norma el que hauria de ser una excepció, canviant,
amb la presentació d'esmenes poc abans de la celebració del Ple, el seu discurs
quan, afig, el mecanisme correcte seria la utilització de les comissions o la
presentació de mocions.

D'altra banda, diu, estant en part conforme amb l'esperit de l'esmena,
considera que no es justifica ja que demana l'impossible, atés que els projectes
hauran de presentar-se, segons diu el Decret, entre el 28 de febrer i el 28 d'abril, i
necessiten la Memòria explicativa del projecte, la certificació expedida pel secretari
de l'acord de Ple o de la Junta de Govern i un projecte bàsic.

Entrant en el fons de l'assumpte, diu que el Pla del Sr. Camps és fum, perquè
l'Ajuntament de Mislata no decidix res i critica que es preveu finalitzar en el 2011,
buscant la coincidència amb les eleccions. D'altra banda, diu, l'equip de govern tenia
la possibilitat d'acollir-se al segon Pla, que també forma part dels 1.020 milions, que
és el pla especial de suport a l'ocupació, o al tercer Pla, que és el pla especial de
suport a sectors productius, i no s'han acollit a ells.

Este Pla especial de suport a la inversió productiva dels municipis pretén,
afirma, generar ocupació a nivell local i li planteja molts dubtes en establir en l'article
5.3 que les “obres han de ser de nova planificació o estar previstes en els
pressupostos d'inversions del 2009” i, com este pressupost no existix, no pot estar
prevista cap obra. També diu que les obres objecte dels contractes podran vindre
referides a nova fase d'algun projecte i pregunta si el projecte de la nova piscina
sobre la base de l'antic es pot considerar així.
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EUPV, afig el Sr. García de la Mota, aposta per una ciutat amb qualitat de
vida, multicultural i solidària, i en un moment de crisi no és adequat fer obres luxoses
o faraòniques com la piscina oblidant temes com la biblioteca esportiva.

Té la sensació, diu, en relació amb els temes d'aparcament i auditori,  que es
pretén acontentar una part de les associacions de Mislata, dotant-les d'espais per a
la realització de les seues activitats,

Manifesta que, atés que el Centre sociocultural estarà ubicat en un parc,
hauria de ser un edifici dissenyat en relació amb la naturalesa i, almenys, que
estèticament formara part de l'entorn i no es tractara de quatre murs de formigó
pintats de blanc.

Respecte del magatzem de recollida selectiva de residus, diu que en la
proposta del grup socialista es parla de l'Ecoparc i este no arriba a ser-ho, triplicant
en preu els vint últims que s'han fet a la Comunitat de Múrcia amb fons europeus.
Afirma que és una proposta que, no obstant això, li agrada perquè significa que es
faria quelcom en relació amb el medi ambient.

En relació amb els projectes d'urbanització de l'eix de Cardenal Benlloch
afirma que hi ha la necessitat de reparar molts carrers i queda molta xarxa per
esmenar, demanant que es tinga en compte el que és necessari a fi que als quatre
dies no s'estiguen alçant novament els carrers.

Finalitza dient que el Pla oferia altres possibilitats i l'equip de govern s'ha
acollit al formigó.

Pren la paraula el Sr. Fernández Bielsa i  demana disculpes per la pressa en
la presentació de l'esmena encara que, diu, es produïx com a conseqüència de
l'anterior Ple que el grup socialista va presentar una esmena amb l'objecte d'alliberar
diners procedents de l'aprofitament urbanístic per a solucionar el problema de la  Pl.
Músic Ibars.

Respecte dels projectes diu que este Ajuntament té ja el del Centre
Ocupacional, així com la Memòria valorada de rehabilitació parcial de l'edifici del Pou
del Quint, per la qual cosa considera que esta esmena es pot votar.

Sobre el punt que es debat diu que espera que no acabe com altres projectes,
com la Residència de la tercera edat, i es facen realitat.

Prosseguix dient que fa pocs mesos el Sr. Camps va prometre invertir 202€
per habitant per mitjà d'este Pla de suport a la inversió productiva en municipis de la
Comunitat Valenciana. És un Pla que, afig, va vinculat al finançament autonòmica
que ha d'aprovar el govern d'Espanya i que va eixir just l'endemà del “Pla Sabater”,
sense mesures, sense estudis de viabilitat, sense previsió i, sobretot, sense diners,
atés que la Comunitat Valenciana és una de les més endeutades d'Espanya, per la
qual cosa només seria possible si hi ha finançament del Govern, afegint que sí ho
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serà perquè  el Sr. Zapatero ha compromés més de mil dos-cents milions d'euros en
esta Comunitat, xifra major que la que exigia el Sr. Camps.

Afirma que gràcies al Sr. Zapatero, Mislata tindrà 17 milions d'euros per a
invertir en la gent.

Destaca que hi ha grans diferències entre el Pla Camps i el Pla Zapatero,
perquè en relació amb este últim, els municipis han projectat, executat i estan
començant a construir els seus projectes amb diners líquids, mentres que amb el
primer s'ha venut fum, perquè encara no hi ha un acord sobre finançament
autonòmic.

La segona gran diferència, diu, és que amb el Pla Zapater es pretén incentivar
la producció i, especialment, els sectors més danyats per la crisi internacional i
incentivar la contractació de desocupats, mentres que el Pla Camps incentiva el vot
al PP però no l'ocupació.

Prosseguix dient sobre els projectes que s'alegra que un projecte iniciat pels
socialistes fa més d'una dècada veja finalment la llum, perquè Mislata, efectivament,
necessita instal·lacions més modernes  i el que critica a l'equip de govern és que en
huit anys hagen malgastat els diners i ara, davant d'un Pla especial de suport al vot,
s'introduïsquen projectes, alguns, diu, innecessaris, com el nou bar, restaurant-
cafeteria al parc de la Canaleta, que suposa un gasto de més de 300.000€, que
podrien invertir-se en coses que vol la gent o, també, un centre d'interpretació de
l'Horta, per  més de 600.000€, projecte que el grup socialista considera absolutament
desafortunat i que pareix voler sentenciar “El Pou del Quint” fins a la seua
desaparició.

Sobre el magatzem de recollida selectiva de residus orgànics, diu que es
tracta d'un Ecoparc, instal·lació que paga la Generalitat Valenciana, i es comptaria
amb altres tres-cents mil euros per a poder solucionar el gran problema del clot i,
afig, la inversió ha de tendir en tot cas a proporcionar més servicis als ciutadans.
D'altra banda, diu, el tema de l'Ecoparc ja el paga l'Ajuntament de Mislata perquè
està inclòs en l'IBI.

Finalitza dient que els projectes presentats per l'equip de govern són
desafortunats i tampoc se sap si realment existiran els diners.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i critica la intervenció anterior
qualificant-la de propagandista. Es mostra d'acord amb allò que s'ha expressat pel
portaveu d'EUPV respecte de la presentació d'esmenes per part del grup socialista,
l'objectiu, de la qual pareix, és comptar amb un torn més d'intervenció. D'altra banda,
afig, entén que totes les propostes que porta el grup socialista o qualsevol altre són
suficientment importants com perquè siguen debatudes en els llocs adequats.

A continuació enumera els projectes inclosos en el Pla de la Generalitat
Valenciana referint-se, en primer lloc, al projecte de construcció d'un centre
sociocultural que, diu, en res s'assembla a aquell que en el seu dia va pensar el grup

17



  SECRETARIA GENERAL
socialista, com es confirma llegint les actes dels plens de 31 de gener del 2002, punt
cinc: “aprovació del projecte bàsic per a la construcció d'un complex poliesportiu al
carrer Felip Bellver”, en el Ple de 26 de març del 2002, punt 3) “modificació del
contracte d'execució de les obres de construcció de la piscina” que, per tractar-se
d'una modificació del contracte es va haver de sotmetre a exposició pública i, al mes,
ratificar-se en el Ple de 25 d'abril del 2002, per la qual cosa, des d'enguany 2002, és
un projecte del grup popular. Suggerix que acudisquen a l'oficina tècnica per a
comprovar el projecte que es va aprovar en el seu dia pel grup socialista quan estava
governant, i vegen com no té res a veure amb el projecte final del complex
sociocultural que es tindrà a la ciutat de Mislata abans de dos anys i en el que, a
banda del Centre de Dia, es construirà una altra piscina coberta, que és una gran
demanda dels ciutadans, i se li donarà uns tractaments d'aigua. Serà, diu, un espai
públic amb uns preus que estaran en funció del que marquen les tarifes municipals.

Respecte del Centre d'actes, diu que tindrà una capacitat per a nou-centes
persones i es podran fer presentacions falleres però també representacions teatrals,
concerts, etc. Tot això, afig, ampliarà els servicis culturals i esportius de la ciutat de
Mislata, per la qual cosa eixos 5.100.000€ d'obra estan justificats en eixe gran
complex que resultarà el centre sociocultural.

En relació amb la cafeteria de La Canaleta explica que no es tracta de cap
capritx i que s'ha de construir perquè el sòl ha cedit atés que es va alçar en una zona
que era un abocador de fems.

Manifesta en relació amb la proposta del Sr. García de la Mota de tindre en
compte elements relacionats amb el paisatge, que el que s'ha fet és un projecte base
i no d'execució que és el que definitivament s'executa, afegint que en este
s'arreplegarà l'esmentada proposta.

Prosseguix dient que un ecoparc no és per a residus sòlids sinó per a matèria
inorgànica, és a dir, mobles, pintures, olis, etc.

Finalitza sol·licitant aclariment sobre allò que s'ha manifestat en relació amb
què vint ecoparcs de Múrcia han costat tres vegades menys, perquè no ha quedat
clar si es referix a cada un d'ells o a la suma del total, així com si ha comptat amb
l'import de la subvenció europea o només amb el que haja pogut posar el municipi.

En el seu segon torn d'intervenció el Sr. García de la Mota es referix al
projecte de Centre d'Interpretació de l'Horta i diu que  ja va ser defés per l'anterior
portaveu d'EUPV en considerar-lo necessari. També demanava el seu grup, afig, la
construcció d'un Museu etnològic, perquè es tendia a la desaparició de la poca horta
que quedava en esta ciutat. Per això, considera esta proposta com un engany polític,
atés que el museu tenia sentit si anava acompanyat de la restauració del  Pou del
Quint considerant, inclús, que era necessari adquirir parcel·les on poder realitzar
pràctiques agrícoles o explotacions per als que volgueren aprendre agricultura.

Prosseguix dient que també defenien un edifici que fóra d'acord amb el que es
pretenia, és a dir, donar a conéixer l'horta en la seua època, edifici que podria ser
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semblant a una alqueria, mentres que els previstos en els projectes són moderns i no
encaixen amb l'objectiu d'identificació de les persones amb l'entorn.

Aclarix que podria estar d'acord amb alguns projectes i no amb  altres, afegint
que la decisió de com s'utilitza els diners que ve del Govern central es pren per
l'Ajuntament, mentres que en els Plans de Camps ho decidirà la Generalitat i les
diferents conselleries.

En la seua segona intervenció, el Sr. Fernández Bielsa diu que el portaveu del
grup popular l’acusa de propagandista i, afirma, seguirà sent-ho si es considera així
defendre els veïns de Mislata, com als afectats pel problema del clot de la Plaça
Músic Ibars que s'ha convertit en un abocador.

Proposa a l'equip de govern que deixe aparcats els  projectes mencionats, a fi
de disposar d'una quantitat d’aproximadament 11 milions d'euros, amb què es podria
negociar amb LUBASA. Afegint que si el grup popular porta a Ple una proposta de
donar a la dita empresa més del que els tècnics proposen, tindran molts problemes.

Respecte de l'ecoparc diu que l’haurà de pagar la Generalitat.

Prosseguix manifestant que el Pla Camps és fum perquè està vinculat a la
negociació sobre finançament autonòmic i no se sap de quants diners disposarà,
encara que se sap que mil dos-cents milions estan garantits.  És per això, diu, un pla
de propaganda i no un pla no per a incentivar l'economia ni l'ocupació, sinó
directament per a incentivar el vot,  fent coincidir la finalització de les obres, que es
preveu al febrer de l'any 2011, amb les eleccions municipals.

Demana que es faça una enquesta als ciutadans de Mislata sobre si volen una
residència de la tercera edat i que se'ls pregunte també si volen una gestió pública o
privada en el Centre ocupacional.

El grup socialista, diu, considera que molts dels projectes que es contemplen
són beneficiosos per a la ciutat i per això votaran favorablement.

Intervé el Sr. García Aleixandre i diu que l'única preocupació de l'esmena que
presenta el grup socialista és retardar el Centre ocupacional, quan ja es té el
projecte, els diners i s'ha iniciat l'expedient, i probablement el pròxim mes isca a
adjudicació el projecte i obra, a fi de recaptar onze o dotze milions d'euros per a
negociar amb LUBASA i, afig, pot avançar que no caldrà donar tants diners i ho van
a tirar endavant.

Diu que desitja que s'arreplegue en acta que el Sr. Fernández  Bielsa ha
manifestat que es pagarà a LUBASA més diners del que diuen els tècnics.

Respecte del Museu etnològic explica que el seu projecte contempla que hi
haja espais perquè la gent sàpia didàcticament el que és l'horta, i al voltant tindrà
espais reals perquè puguen aprendre i practicar en el que era l'horta valenciana i els
col·legis puguen establir convenis de col·laboració amb llauradors que estiguen
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disposats a aportar els seus coneixements. Este, diu, va ser el compromís a què va
arribar el grup popular en un Ple i el que el llavors portaveu d'EUPV va manifestar en
un Ple, quan es va estar debatent l'aprovació d'El Quint II i la modificació puntual 17 i
18 del PGOU.

En relació amb el tema del Pou del Quint diu que és un element que va ser
per a guardar apers dels regants i donar aigua a les séquies, afig que una associació
veïnal i el seu president han reclamat que eixe element siga considerat més que
costumista, històric, i que el grup popular està d'acord, de manera que no posaran,
com proposa el grup socialista, vint-i-quatre mil euros, sinó prop de seixanta mil
euros, com consta en la fotocòpia del projecte que està en poder del president de la
dita associació.

Prosseguix dient que el compromís del grup popular és que els pressupostos
de 2009, que espera siguen debatuts el pròxim mes, inclouran una partida per un
import de 60.000€ per a restaurar el Pou del Quint i es compromet, igualment, que en
el pròxim Ple del mes de maig faran la proposta d'iniciar un expedient perquè es
considere, a través de Conselleria de Cultura i Patrimoni, que l'edifici puga estar
catalogat, perquè serà la forma de defendre que accedisca a subvencions reglades
com a edifici protegit.

Tot açò, diu, és molt més del que proposa l'esmena del grup socialista, que
aparca el tema del Centre ocupacional i  preveu 24.000€ per al Pou del Quint, quan
ja hi ha una previsió d'obra per un import de 60.000€.

Sobre la petició d'enquestes que ha formulat el portaveu del grup socialista,
diu que l'enquesta real li ve per Servicis Socials, on es veu la demanda real.

Conclòs el debat, primerament se sotmet a votació l'esmena presentada pel
Grup Socialista, que és rebutjada per dotze vots en contra (Grup Popular i Grup Mixt-
EUPV) i nou vots a favor (Grup Socialista).

A continuació, se sotmet a votació el fons de l'assumpte i el Ple de
l'Ajuntament, per vint vots a favor (Grup Popular i Grup Socialista) i un vot en contra
(Grup Mixt-EUPV), va adoptar l'acord següent:

El passat  24 de febrer del 2009 es va publicar en el Diari Oficial de la
Comunitat Valenciana el Decret-Llei 1/2009, de 20 de febrer, del Consell, pel qual es
constituïxen i doten tres plans especials de suport destinats a l'impuls dels sectors
productius, l'ocupació i la inversió productiva en municipis i s'aproven crèdits
extraordinaris per a atendre el seu finançament.

A l'empara de la dita convocatòria i atenent a l'import màxim assignat al
municipi de Mislata (8.870.445 euros, IVA inclòs), l'equip de l'Oficina Tècnica
Municipal ha redactat d'acord amb la normativa reguladora de la convocatòria, els
documents tècnics a què fa referència l'article Quart (incisos a i B) de l'Orde de 28 de
febrer del 2009, de la Conselleria d'Economia per la qual es determina el model de
sol·licitud, la documentació que han de presentar les entitats locals, i es fixa el
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procediment i els termes que han de complir els diferents organismes de
l'administració del Consell, en el marc del Pla Especial de Suport a la Inversió
Productiva en Municipis de la Comunitat Valenciana.

Considerant que els projectes redactats es referixen a l'execució d'obres
finançables pel que encaixen dins de les categories enumerades en l'article segon de
l'esmentada Orde, i considerant que correspon al Ple de l'Ajuntament l'aprovació de
la sol·licitud de l'autorització de cada un dels projectes finançables a càrrec del Pla
Especial de Suport a la Inversió Productiva en municipis de la Comunitat Valenciana,
tot això sense perjuí que un mateix acord plenari incloga l'aprovació conjunta de les
diverses obres projectades.

Vist l'informe del cap del Servici de Contractació i Patrimoni de data 15 d'abril
del 2009, i vistos els informes de l'arquitecte municipal i de la interventora de fons,
ambdós de data 16 d'abril de 2009.

S'acorda:

Primer. Aprovar la sol·licitud de l'autorització de cada un dels projectes d'obres
a executar en el municipi de Mislata i finançables a càrrec del Pla Especial de Suport
a la Inversió Productiva en municipis de la Comunitat Valenciana, i que són els que
s'enumeren en el quadro que figura en l'annex únic a esta proposta d'acord.

Segon: Coherentment amb allò que s'ha acordat en el punt anterior, que es
procedisca a la tramitació individualitzada de la sol·licitud d'autorització de cada un
dels projectes d'obres a què s'ha fet referència per via telemàtica i d'acord amb les
determinacions específiques a què fa referència l'article Quart de l'Orde de 26 de
febrer del 2009, de la Conselleria d'Economia, per la qual es determina el model de
sol·licitud, la documentació que han de presentar les entitats locals i es fixa el
procediment i els termes que han de complir els diferents òrgans de l'administració
del Consell, en el marc del Pla Especial de Suport  a la Inversió  Productiva en els
municipis de la Comunitat Valenciana.

Tercer. Facultar l'Alcaldia perquè impulse i ordene les actuacions que siguen
necessàries per a l'efectivitat dels acords anteriors

ANNEX ÚNIC

(Obres projectades i finançables a càrrec del Pla Especial de Suport a la
Inversió Productiva en municipis de la Comunitat Valenciana)

DENOMINACIÓ IMPORT  (IVA INCLÓS)
Edifici destinat  a bar i lavabos al parc de La 312.168,08 euros
Canaleta
Centre social esportiu i  cultural 6.219.754,28 euros
Magatzem de recollida selectiva de residus 308.678,08 euros
inorgànics.
Centre d'Interpretació de l'Horta i museu etnològic. 620.453,78 euros
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Reasfaltat, il·luminació i eliminació de barreres 1.409.390,77 euros
arquitectòniques en diversos carrers del municipi

RECESSIÓ

3. CONEIXEMENT DE LA LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST DE 2008.

Es dóna compte del decret de l'Alcaldia 593, de data 11 de març del 2009, pel
qual es va aprovar la liquidació del pressupost de 2008, que es transcriu a
continuació:

Assumpte: liquidació pressupost 2008

Vist l'expedient relatiu a la liquidació del Pressupost d'este Ajuntament,
corresponent a l'exercici 2008 i vist l'informe 229/2009 emés per la Intervenció
municipal.

RESOLC

1r. Aprovar la liquidació del Pressupost d'este Ajuntament, corresponent a
l'exercici 2008, sent el seu resum final i liquidació definitiva, la següent:

PRESSUPOST CORRENT
PRESSUPOST DE GASTOS
La liquidació del Pressupost de Gastos ha posat de manifest les següents

magnituds que es resumixen a continuació:
Crèdit inicial 31.133.243,74
Modificacions 11.973.483,41
Crèdits definitius 43.106.727,15
Obligacions reconegudes 32.445.181,20
netes
Pagaments efectuats 30.700.839,32
Pendent de pagament 1.744.341,88

PRESSUPOST D'INGRESSOS
La liquidació del Pressupost d'Ingressos ha posat de manifest les següents

magnituds que es resumixen a continuació:
Previsions inicials 31.892.924,46
Modificacions 11.973.483,40
Previsions definitives 43.866.407,86
Drets reconeguts nets 33.756.191,27
Recaptació Bruta 34.026.307,84
Devolucions efectuades 101.721,21
Pendent de cobrament 2.112.282,37

RESULTAT PRESSUPOSTARI
Concepte Drets Obligacions Ajustaments Result

reconeguts reconegudes pressupo
nets netes
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A. Operacions corrents 31.696.523,10 26.686.760,59
B. Altres operacions no financeres 525.954,93 3.806.167,41
1. Total operacions no financeres 32.222.478,03 30.492.928,00
2. Actius financers 12.574,28 16.100,00
3. Passius financers 1.521.138,96 1.936.153,20
Resultat pressupostari de l'exercici 33.756.191,2732.4458.181,2 1.311.0

0
Ajustaments
4. Crèdits gastats finançats amb RTGG 103.588,05
5. Desv finançament negatiu de l'exercici 2.025.558,09
6. Desv finançament positiu de l'exercici 588.285,09
Resultat pressupostari ajustat 2.851.8

ROMANENT DE TRESORERIA
1. Fons líquids 10.866.879,54

2. Drets pendents de cobrament 4.841.285,45
Del Pressupost corrent. 2.112.908,90
De Pressupostos tancats. 2.710.600,77
D'operacions no pressupostàries. 22.277,11
- Cobraments realitzats pdtes. D'aplicació definitiva 4.501,33

3. Obligacions pendents de pagament 2.303.420,20
Del Pressupost corrent. 1.744.341,88
De Pressupostos tancats. 5.766,87
D'operacions no pressupostàries. 611.808,85
- Pagaments realitzats pendents. Aplicació definitiva 58.497,40

I. Romanent de Tresoreria Total 13.404.744,79
II. Saldo de cobrament dubtós 3.344.334,46
III. Excés de finançament afectat 7.872.953,49
IV. Romanent de Tresoreria per a gastos generals 2.187.456,84

2n. Donar compte al Ple de la present liquidació, segons el que disposen els
articles 193.1 del TRLHL i 90.2 del Reial Decret 500/1990.

3r. Remetre una còpia de la liquidació a l'òrgan competent de la Comunitat
Autònoma.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu que, com ha comentat a la Sra.
interventora, hi ha un error material en el punt 11 de l'informe respecte de la quantitat
del romanent de Tresoreria.

Sol·licita que en la pàgina següent, on es parla del pressupost corrent,
s'incloguen algunes indicacions que faciliten la comprensió dels que no són
especialistes en comptabilitat pública.
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Respecte del pressupost diu que li han cridat l'atenció dos dades: d'una

banda, que hi ha una desviació pressupostària de 38,5% sobre el pressupost inicial,
la qual cosa considera que és una falta de previsió i de saber ajustar el pressupost i,
també, que en els saldos de cobrament dubtós pugen la previsió en dos punts
respecte del pressupost de 2007.

Intervé la Sra. interventora per a aclarir l'error material comentat, que està en
l'informe d'Intervenció i no en el d'estabilitat, i es tracta d'un apartat que fa referència
a l'estat del romanent de Tresoreria de la liquidació de l'exercici anterior. Eixe
informe, prosseguix, juntament amb l'annex de comptabilitat, demostren clarament
que és un error material. Afig que la proposta de resolució de l'informe d'Intervenció i
el decret d'Alcaldia que aprova la liquidació són totalment correctes.

Pren la paraula el Sr. Merenciano Benavent i diu que li va cridar l'atenció que
este pressupost dóna un romanent molt elevat, de dos milions cent  mil euros i
escaig, de tot això es va alegrar, però pareix que estiga açò quadrat amb el que cal
pagar i unes modificacions que es faran en este mateix Ple. Unes modificacions
pressupostàries que, al final, en realitat és com si haguera quedat un romanent de
Tresoreria pràcticament zero, perquè el que queda ací és el que s'havia d'haver
pagat abans, com després es parlarà, perquè per tractar d'aconseguir que hi haguera
eixos diners, per a dir com s'està fent ha de pagar una quantitat d'interessos brutal
de més, per culpa de no haver atés eixos pagaments quan tocava. Aclarix que s'està
referint a les expropiacions, que ara es van fer unes modificacions de crèdit de què
amb més deteniment parlarà després.

Afig que li agradaria que la Sra. interventora explicara si es pot aprovar tot açò
i aprovar les modificacions que vinguen posteriorment, quan la Sra. interventora des
del mes de maig del 2008, si no recorda malament, està dient que cal aplicar unes
correccions perquè està havent-hi uns símptomes d'inestabilitat pressupostària i que,
segons la Llei, s'havien d'haver corregit en sis mesos.

Pren la paraula la Sra. interventora per a aclarir el resultat de la liquidació
pressupostària, i diu que el 27 de març del 2008 es va aprovar el Pla de Sanejament
i hi havia unes previsions d'ingressos, que efectivament s'han executat, encara que
hi haja capítols que no arriben al llindar i altres s'hi han sobrepassat,  i com van estar
veient en els informes d'estabilitat fins al 31 de desembre els ingressos no anaven
bé. Afig que a partir d'eixa data el Sr. alcalde va realitzar continus requeriments a la
Comunitat Autònoma perquè informara de tots els ingressos que es devien i els
reconeguera abans del tancament. Prosseguix dient que açò s'ha produït i al final
d'exercici han reconegut més ingressos dels estimats per este capítol.

Afig que fins que no es tanca no se sap el resultat de la liquidació i no es
poden tramitar unes modificacions amb ingressos superiors

Manifesta que açò no vol dir que no calga prendre mesures perquè la
conseqüència pràctica de no prendre-les, encara que el Reglament d'estabilitat a les
corporacions locals no ha sigut molt precís sobre què es deriva de l'incompliment, és
que l'Ajuntament no pot anar a un préstec i la mesura immediata serà arribar a un
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límit que és l'aprovació del pressupost, perquè l'annex d'inversions s'aprovarà
segurament a càrrec del finançament d'un préstec, i fins que no estiga firmat no es
podrà executar ni una sola inversió, atés que la Llei d'Hisendes locals és molt clara i
precisa i establix que no es pot iniciar ni un sol expedient de contractació encara que
siga menor fins que no s'haja firmat.

Finalitza dient que és obligació d'Intervenció requerir-los perquè es prenguen
estes mesures i avisar-los de com està tot, comanda que ha intentat complir.
Finalment, diu que açò no té a veure amb les modificacions de crèdit ja que no es
van a finançar amb operacions de préstec

Prosseguix el Sr. Merenciano Benavent afirmant que açò demostra una
vegada més que el regidor responsable, Sr. Jarillo Sánchez, està fent un treball
lamentable, ignorant les recomanacions de la Sra. interventora o poder tindre un
problema greu en este Ajuntament.

Intervé el Sr. Jarillo Sánchez i manifesta sobre la diferència d'execució del
38% que segons el portaveu d'EUPV pareix denotar una falta de previsió, ha de
recordar com ha sigut l'any 2008, en els primers mesos del qual es deia que
Espanya era la millor nació del món i entraria molts diners i la situació posterior no es
podia preveure.

Respecte de les manifestacions realitzades pel Sr. Merenciano manifesta
sentir-se indignat per les seues declaracions en la premsa,  en què al·ludix a la
possible “casualitat” que s'haja produït un romanent per a pagar els interessos, quan
la sentència que obliga a este pagament és de 3 de febrer d'enguany.

4. APROVACIÓ INICIAL DE L'EXPEDIENT 1/09 DE MODIFICACIÓ DE
CRÈDITS.

Per Alcaldia s'anuncia que, segons acord adoptat en Junta de Portaveus, el
debat dels pròxims tres punts serà conjunt.

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Hisenda
i Especial de Comptes, favorable a l'aprovació inicial de l'expedient 1/09 de
modificació de crèdits.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu que no hi ha un pressupost de
2009 encara i que, com se sabia fa temps, el Tribunal Superior de Justícia de la
Comunitat Valenciana, ha  fallat que l'Ajuntament ha de pagar 1.740.862 euros per
unes expropiacions en la partida del Riu. Explica que l'any 86 es van expropiar
aproximadament uns 53.000 m2, obrint un procés judicial de quinze expedients. Afig
que va parlar amb el cap d'Urbanisme i li va facilitar informe sobre les actuacions en
este punt, atés que pareix que jurídicament s'han donat els passos que es devien,
encara que açò no significa que políticament no hagueren de prendre's altres
decisions, com seria anticipar-se i tindre un romanent major per a poder fitar el deute
per mitjà de fiança en el Jutjat i no continuara generant interessos.

25



  SECRETARIA GENERAL

Prosseguix manifestant que la interventora demana un informe del Cap del
Servici d'Urbanisme, atés que l'article 5 del TRLHL diu que els ingressos procedents
de l'alienació o gravamen de béns i drets que tinguen la consideració de patrimonials
no podran destinar-se al finançament de gastos corrents, i el dit informe és entregat
el 26 de novembre del 2008, i ve a dir que no s'està incomplint comptablement cap
possibilitat de finançament.

 Els quatre expedients de modificació de crèdit que es porten hui a Ple, diu,
tornen a deixar l'Ajuntament pràcticament sense romanent de Tresoreria, cosa que li
preocupa.

Considera que en els pressupostos de 2009 s'hauria de tindre en compte que
encara queden pendents pagaments per expropiacions, a pesar que llegit l'informe
del cap d'Urbanisme es passa de la xifra que demanaven els propietaris, que era de
2.173.000 euros, a la que plantejava l'Ajuntament, d'1.510.000, i s'ha quedat en
1.740.000, per la qual cosa en este cas concret la gestió jurídica ha sigut beneficiosa
per a l'Ajuntament.

Prosseguix dient que en la modificació de crèdits núm. 2 es tracta de pagar el
principal de l'expropiació, que suposa 370.558,76€.

En relació amb la modificació de crèdits núm. 3, que té com a objecte el
reasfaltat del carrer Pio X, expressa el seu acord perquè com s'ha manifestat en
diverses comissions d'Urbanisme, s'imposava esta reforma que considera oportuna.

Manifesta que la modificació de crèdits núm. 4 és més discutible i afecta la
reforma de les oficines de Servicis Socials, i li haguera agradat que en la comissió
hagueren tingut possibilitat de veure els plans i debatre el concepte d'eixe edifici,
atés que en principi estava destinat a l'àrea de Benestar Social i havia de
comprendre tots els departaments que corresponen a la dita àrea.

Assenyala que la reforma afecta l'espai central, on es canvia la ubicació dels
despatxos, i considera buida la justificació que es feia de la mateixa, perquè seria un
argument més vàlid fer referència a l'augment de la demanda d'atenció en estos
moments, el creixement de la població i la necessitat de modernització de les
instal·lacions que mesclar temes com el dels Punts de Trobada, que no estan ubicats
en l'espai en què es farà la reforma.

Manifesta que haguera apostat perquè part d'eixa inversió s'haguera destinat
a infraestructura per a l'àrea de Benestar Social i creu que no es pot estar
contínuament posant pedaços els edificis municipals, més quan ja en el passat
pressupost es comptava en inversions amb un import de 70.000 euros per a
escometre eixa reforma i no es va fer.

Pren la paraula el Sr. Merenciano Benavent i diu que en la intervenció del Sr.
Jarillo Sánchez l’ha acusat d'insinuar que Intervenció ha manipulat els comptes, quan
ell no va acusar Intervenció sinó l'equip de govern, perquè el departament
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d'Intervenció aplica amb bon criteri els temes comptables i fiscals, però és l'equip de
govern el que va prendre la decisió de posposar uns pagaments, i açò és una decisió
política i no tècnica. Compartix, diu, les paraules del Sr. García de la Mota en el
sentit que el treball jurídic s'ha fet molt bé però acusa l'equip de govern de fer molt
malament les coses i com esta gestió està costant molts diners a les arques
municipals.

Dóna lectura de la resolució del Tribunal Superior de Justícia, de data 4 de
desembre del 2008 que diu:  “Requerir de l'Ajuntament de Mislata que abone a
l'actora: A) 1.033.348,58€ en concepte de preu just pendent de pagament, i B)
1.510.355,10€, en concepte d'interessos fins al dia 31 d'octubre de 2008”.

Dóna lectura igualment de la resolució del Tribunal Superior de Justícia, de
data 3 de febrer del 2009 que diu: “Fixar en 1.740.862,87€ l'import dels interessos
deguts per l'Ajuntament de Mislata fins al 31 de desembre del 2008. Quantitat que
meritarà els corresponents interessos legals incrementats en dos punts des de l'1 de
gener passat fins al dia del seu pagament.

2) Desestimar el recurs interposat per l'Ajuntament de Mislata; 3) Requerir el
Jutjat Provincial d'Expropiació el pagament de 438.417€; 4) Procedir al pagament a
l'actora d'1.033.348,58€, consignat el passat 2 de gener en el Compte de Depòsits.

Prosseguix dient que tot això significa que, per no pagar l'import d'1.510.355€
que reclamava la sentència de 4 de desembre del 2008, a data 3 de febrer cal pagar
1.740.862€, és a dir 230.000€ més, i tot això per la pèssima gestió de l'equip de
govern. Afig que a partir del dia 1 de gener del 2009 cal pagar interessos, la qual
cosa suposarà haver de pagar 47.200 euros més d'interessos i cada dia que passe
s'estarà pagant 357 euros diaris,

Repetix que tot açò és degut a la mala gestió i critica que es presumisca de
tindre dos milions d'euros de superàvit. Per això, afirma que és “sospitós” que es
tracte d'una quantitat semblant a què es deu.

Continua dient que és cert que estes expropiacions les va fer el Partit
Socialista, però el responsable d'haver de pagar esta quantitat és el govern del grup
popular, perquè s'està pagant més d'interessos que de principal.

Es dirigix al Sr. García Aleixandre per a dir-li que, atés que no és de Mislata,
probablement per aquell temps no passava per esta ciutat i no sabia com estava eixa
zona, en què no sols es tirava fem sinó que hi havia uns clots de fins a 16 metres de
profunditat perquè es treia arena que s'utilitzava en la construcció i van haver
d'omplir-se per a deixar el parc com estava, i quan el grup popular va fer la reforma
de la Canaleta, els tècnics van advertir que era terreny de farcit i haguera sigut
necessari construir una llosa important per a la construcció del bar.

Manifesta el seu acord amb la modificació de crèdits número 2)
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Respecte de la modificació de crèdits número 3) expressa el seu suport

perquè és quelcom que no sols el grup socialista, sinó també molts veïns, han estat
exigint que es donara una solució a eixe carrer. Afig que el que li preocupa és que fa
algun temps es va fer ja una solució a pedaços en uns quants carrers, entre les que
es trobava esta, cosa que no van saber els tècnics, afig, fins que van veure les
factures.

Sobre la modificació de crèdits número 4) diu que es porta un projecte que
suposa la col·locació d'unes mampares al centre de Mestre Palau i per a col·locar-les
caldria demolir l'actual, modificar la instal·lació elèctrica, el cablejat, i tot això no es
contempla ací, mentres que sí que ha detectat una proposta de gastos per a canvi de
porta d'accés, modificació de barandats i reforma d'instal·lació elèctrica, quan tot això
és de la mateixa obra, per això demana que el secretari o la interventora informen
sobre si açò és així, perquè està fraccionat en una proposta de gastos, d'una banda,
més la modificació de crèdits per a una altra obra que es considera distinta.

Pren la paraula el Sr. alcalde per a explicar que l'orde del dia el fa l’Alcaldia,
assistit del Sr. secretari i tots els punts compten amb els informes favorables de tots i
cada un dels tècnics que tenen a veure amb l'expedient que es tracte, per la qual
cosa si s'estiguera incomplint la Llei estaria reflectit en els mateixos informes.

El Sr. secretari pren la paraula per a dir que es tracta d'un expedient de
modificació de crèdits i compta amb els corresponents informes, per la qual cosa no
veu cap problema legal en la seua aprovació. Afig que no es pot fer un informe verbal
en este moment sobre si hi ha fraccionament o no.

La Sra. interventora diu que l'operació comptable que han verificat en la
liquidació és una proposta de gastos, i equival a una retenció de crèdits que no té
conseqüències amb tercers. Afig que eixa retenció de crèdits s'incorpora a l'exercici
de 2009, i quan s'inicie l'expedient de contractació s'informarà per Intervenció
l'existència de crèdit conjuntament, la que prové del  romanent de l'exercici 2008,
més la modificació de crèdit.

Prosseguix el Sr. Merenciano i diu que ha de quedar clar que haurà d'existir
una única adjudicació per a no tindre cap nota d’objecció d'Intervenció o algun
problema major.

Finalitza dient que el seu grup donarà suport a esta modificació de crèdits.

Pren la paraula el Sr. Jarillo Sánchez i diu que desitja aclarir al Sr. García de
la Mota que els setanta mil euros consignats en el pressupost passat no estaven
destinats a açò i, a última hora i donada l'existència del pla de sanejament i el que
ajusta del pressupost, es va decidir  destinar-los a la reforma de la terrassa del lloc
que ocupen els usuaris de la Tercera Edat, per ser el més urgent.

Intervé a continuació el Sr. García Aleixandre i diu que imaginava que els dos
primers punts serien els de major substància degut a la seua quantia, i per les
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declaracions llegides en premsa en què es deia que el PSPV critica que l'Ajuntament
tardara sis anys a acatar la sentència.

Manifesta que, per principi, l'Administració per a defendre els interessos dels
ciutadans ha de recórrer tot el que siga recurrible i pas a pas vol detallar tot el
procediment que s'ha seguit en este expedient d'expropiació de la parcel·la propietat
dels germans Mora Sánchez i José Niñoles Guillem.

Per acord de 22 de desembre de 1994, el Jurat Provincial d'Expropiació
Forçosa de València va fixar el valor del metre quadrat de la parcel·la expropiada en
la quantitat de 999 pessetes. Contra l'acord anterior els expropiats van interposar
recurs contenciós administratiu davant del Tribunal Superior de Justícia que amb
data 4 de maig de 1998 dicta sentència desestimada del recurs interposat i
confirmant la valoració fixada pel Jurat.

Contra la sentència anterior es va interposar recurs de cassació i este amb
data 12 de juliol de l'any 2002, va dictar sentència estimant el recurs i casant la
sentència, advertint en el veredicte que el preu just de la finca hauria de determinar-
se per la Sala d'Instància, de conformitat amb les bases que es fixaven en el
fonament de dret octau de la sentència.

Que instada l'execució de la sentència pels recurrents per a determinar el
valor dels béns expropiats, el Tribunal Superior de Justícia de la Comunitat
Valenciana, va dictar interlocutòria el 24 de novembre del 2004, aprovant les bases
proposades per l'Ajuntament de Mislata i fixant el valor dels béns i drets expropiats
en la quantitat de 369.807,48€.

Que contra la interlocutòria es va interposar recurs de suplica pels propietaris,
que va ser desestimat per interlocutòria de 28 de desembre del 2004.

Que contra la interlocutòria anterior es va interposar recurs de cassació davant
del Tribunal Suprem i este últim, amb data 3 de març del 2008, va dictar sentència
estimant el recurs de cassació i modificant les bases de determinació del valor de la
finca expropiada.

El 20 d'octubre del 2008, els demandants insten de nou l'execució de la
sentència i sol·liciten, de conformitat amb les noves bases i valors que es condemne
l'Ajuntament de Mislata al pagament de 2.172.948 euros,  i és a partir d'ací quan, diu,
el Sr. Merenciano Benavent ha recordat la història, perquè ha citat la sentència de 20
d'octubre del 2008 i no ha recordat tota la resta, bé perquè no ho sap o perquè no li
interessa, perquè basant-se en tot això no pot manifestar que l'Ajuntament ha sigut
un irresponsable no pagant, atés que l'Ajuntament el que ha de tindre molt clar és el
que ha de pagar, i això ho han de dir les sentències dels tribunals.

Afig que l'Ajuntament es va oposar a esta quantitat en les pretensions de la
part recurrent, va formular la seua proposta de liquidació d'interessos i la Sala
contenciosa administrativa, de la interlocutòria de desembre del 2008, ho va fixar en
1.510.000 euros,  en compte  de 2.172.000 euros, gràcies al recurs que va presentar
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l'Ajuntament, però esta resolució va ser de nou recorreguda pels propietaris i el
Tribunal Superior de Justícia de la Comunitat Valenciana, per interlocutòria de 3 de
febrer del 2009, va estimar el recurs i va fixar els interessos en la quantitat
d'1.740.000 euros, que és la xifra que es discutix hui en la modificació.

Recorda al Sr. Merenciano Benavent que la interlocutòria anterior també ha
sigut recorregut per l'Ajuntament davant del Tribunal Suprem, el recurs de cassació
que va ser formalitzat el dia 17 d'abril del 2009. Tot això perquè l'Administració ha de
continuar lluitant pels interessos dels ciutadans.

Afig que caldrà pagar esta quantitat perquè hi ha una sentència ferma que ho
establix, però això no significa que davant d'eixe recurs no es torne quantitat a
l'Ajuntament, perquè encara no es té la resposta.

Afirma que l'equip de govern ha actuat d'acord amb el que els informes tècnics
han manifestat, i en cap moment han tractat de fer cap esmena perquè els comptes
donaren dos milions cent mil euros de superàvit, encara que al portaveu del grup
socialista pareix molestar-li que açò ocórrega i haguera preferit que haguera donat
quatre-cents mil euros de dèficit per a poder dir que són uns malgastadors.

Manifesta que com s'ha arribat a este superàvit el Sr. Merenciano Benavent
diu que han arribat a un acord perquè a la Sra. interventora li quadren els comptes,
se li ha donat ordes perquè no pague i al Sr. Jarillo Sánchez que ha de dimitir perquè
és qui li ha donat eixes ordes.

Prosseguix dient que este tema els ve heretat per governs socialistes, afegint
que ell, encara que no és de Mislata, porta molts anys venint a esta ciutat i la coneix
bé, com la zona on actualment està el parc de la Canaleta, en què ha dit el portaveu
socialista que hi havia clots de 16 metres de profunditat que, diu, no estaven allí sinó
en el llit del riu, on després de la riuada de 1959 es van construir graveres que
proporcionaven la millor arena fina de tota la comunitat. També, afig, coneixia eixe
terreny del parc que era un abocador fins que es va posar un cert orde i per això
ocorren afonaments.

Dóna lectura a continuació de l'últim punt de l'informe que diu: “Fins que no es
fixen les bases de quantificació del valor dels béns i dels drets expropiats (sentència
Tribunal Suprem de 3 de març del 2008) s'ignora el valor del principal i, per tant, és
impossible la quantificació i el pagament d'interessos. Que encara que a partir de la
data anterior, podia quantificar-se tant el principal com els interessos, tant el primer
com els segons han sigut qüestionats i són objecte de revisió davant dels tribunals,
que han adoptat distintes resolucions sobre quantificacions.

Diu que el fet d'abonar-se per l'Ajuntament els interessos és perquè la Sala ha
acordat l'execució provisional de la interlocutòria sense esperar la resolució definitiva
del Tribunal Suprem.

Finalment, afig, ha d'indicar-se que quan es va iniciar l'expropiació existia una
jurisprudència consolidada en el Tribunal Suprem de què els sistemes generals o
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terrenys dotacionals ubicats en sòls no urbanitzables, a l'efecte de la seua valoració
serien considerats com a urbans o urbanitzables.

Manifesta que no sap si quan es va iniciar l'expropiació l'equip socialista en el
govern llavors tenia coneixement d'açò o no, caldria veure si els informes en aquell
moment advertien que açò era així, la qual cosa seria molt greu perquè significaria
intentar comprar a preu de sòl rústic quan hi havia una jurisprudència consolidada
que el sòl d'estes característiques s'havia de valorar com a sòl urbanitzable, és a dir
que hi havia aprofitament i, de fet, de la lectura de les sentències es conclou que
este aprofitament s'ha considerat per l'estudi de la zona en cinc altures el que
significa, diu, que els propietaris de terrenys expropiats i pagats com a sòl rústic
tenen dret a cobrar com a propietaris de sòl urbanitzable amb un sostre aproximat de
18 o 20 metres.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu que en el full d'anotacions
d'inversions es contempla l'import de 70.000 euros per a la reforma de l'oficina de
Servicis Socials i recorda que en l'acta de la comissió també es parlava d'este tema,
per la qual cosa si després s'ha destinat a una altra cosa havia d'informar-se què.

Prosseguix dient que el portaveu del grup popular ha manifestat que el seu
grup sempre ha donatr suport als informes dels tècnics i demana que s'atenga els
informes d'Intervenció, per exemple en relació amb la presentació de mesures
addicionals, que no han sigut presentades.

Respecte de la Partida del Riu, diu que també va sol·licitar del cap del servici
d'Urbanisme que li fera una cronologia dels fets i li va cridar l'atenció eixe últim punt
que ha relatat el Sr. García Aleixandre  amb el que, diu, està d'acord ja que cal saber
si realment es va actuar bé en aquell moment i si els servicis jurídics van actuar
correctament.

Manifesta que, en essència, qui van prendre la decisió en aquell moment van
pensar que allí es podia fer un parc perquè la ciutat de Mislata tinguera un millor
entorn, per la qual cosa la idea no era roïna en si encara que, diu, cosa distinta és
com es van fer les expropiacions.

Prosseguix dient que està en el seu poder l'expedient i ha pogut comprovar
que es tractava d'un parc obert en què es pensava, inclús, fer una piscina. Afig que
EUPV estava d'acord amb el mateix perquè entenia que era la millor opció per a la
ciutadania.

Continua dient que posteriorment van sorgir problemes, com l'augment del
problema de la droga en aquella zona, per la qual cosa es va entendre que calia
murallar el parc per a proporcionar seguretat a la ciutadania. Considera que eixa
època ja va passar i seria més positiu un parc obert encara que és cert que el parc
va estar abandonat molts anys, ja que l'equip socialista no li va dedicar l'atenció
necessària i ha sigut représ actualment, recuperant part de la vida que necessitava.
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Repetix que desitja que s'aclarisca com s’actuarà en el tema de les

expropiacions en aquell moment però, afig, també li agradaria que actuaren els
servicis jurídics en relació amb uns terrenys que seguixen sense escripturar i si en la
Partida del Riu l'Ajuntament té 26.000 m2 que són de Mislata, haurà d'actuar-se per
a recuperar la titularitat i propietat d'eixos terrenys.

Finalitza dient que respecte de la reforma de les oficines de Servicis Socials li
haguera agradat que la Sra. Rodrigo Carreras li haguera donat la seua opinió per a
saber si està o no d'acord amb el seu plantejament, atés que ha fet alguns
suggeriments que no han sigut contestats.

Pren la paraula el Sr. Merenciano Benavent i demana al Sr. secretari que, atés
que els informes que demana el grup socialista es repartixen a tots els grups,
ocórrega el mateix quan els demana un altre grup.

Igualment sol·licita del Sr. secretari que la seua intervenció anterior i esta
consten literalment en l'acta i espera que siga llegida tant pel Sr. Jarillo Sánchez com
pel Sr. García Aleixandre i en el pròxim Ple li demanen disculpes per posar en la
seua boca coses que no ha dit, atés que en ella ha manifestat que no és responsable
Intervenció sinó l'equip de govern i el  portaveu del grup popular ha mantingut que
estava acusant Intervenció de prestar-se a les martingales del Sr. Corredera
Sanchis.

Prosseguix dient que ha acusat l'equip de govern d'irresponsables per prendre
la decisió de no pagar en el seu moment, quan hi havia una resolució de la Sala de
data 4 de desembre del 2008.

Manifesta que la relació cronològica feta pel Sr. García Aleixandre ha sigut
alliçonadora, encara que moltes d'estes dades ja les coneixia i, afig,  ell només havia
parlat de les dos últimes sentències: de 4 de desembre del 2008 i de 3 de febrer del
2009 i, basant-se en elles s'ha passat de poder pagar 1.510.000 euros a pagar
1.740.000 euros.

Repetix que després de la sentència de 4 de desembre s'havia d'haver fet el
corresponent depòsit, perquè si després s'haguera produït una reclamació i la
sentència haguera sigut favorable a l'Ajuntament, fins que el jutge no ho ordena no
es paga, com es diu en la sentència de 3 de febrer del 2009,  en què s'ordena pagar
l'import depositat en el jutjat el dia 29 de desembre del 2008. Afig que això haguera
significat que no es generaren més interessos.

Prosseguix dient que anteriorment s'ha pogut fer bé o mal, però tots els diners
que hi ha actualment que pagar no es deu només a un error anterior sinó, a més,
que s'han generat una quantitat important en concepte d'interessos per haver passat
unes dates.

Manifesta que és del que s'ha dit del que acusa a l'equip de govern, i no a la
Sra. interventora, que no és qui decidix si es paga ara o després i, afig, demana al
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mateix i, concretament, al regidor Sr. Jarillo Sánchez que faça cas dels informes
d'Intervenció.

Diu que ha escoltat detingudament eixe últim paràgraf llegit pel Sr. García
Aleixandre i és important descobrir si va ser o no així. Explica que el govern
socialista en eixe moment va prendre la decisió d'iniciar una expropiació perquè creia
que era bo per a la població dotar-la d'uns servicis que no tenia. Afig que també
llavors es feia informes tècnics i entén que recomanarien als polítics el que era més
adequat en aquell moment. Prosseguix dient que encara suposant que no es fera
cas d'eixos informes cal tindre en compte el que diu la sentència del Tribunal
Superior de Justícia en el sentit que es recorre contra la resolució del Jurat Provincial
d'Expropiació, que eren els que posaven el preu, organisme que alguna cosa havia
de saber de la legislació, per la qual cosa potser seria l'Ajuntament el que hauria
d'anar contra el Jurat. Dóna lectura  a continuació d'un paràgraf de l'última sentència
emesa que diu: “Requerir el Jurat Provincial d'Expropiació al pagament de 438.000
euros”.

Prosseguix dient que fa este aclariment perquè en l'ambient s'ha deixat clar
que algú de l'equip de govern que hi havia en aquell moment va prendre una decisió
que no era lògica, i a causa d'ella este Ajuntament està havent de pagar una
barbaritat, repetint que el preu el fixa el Jurat d'Expropiació i per això l'actual equip de
govern ha d'esbrinar la seua possible responsabilitat i defendre els interessos d'este
poble.

Pren la paraula el Sr. Jarillo Sánchez i sol·licita l'empara d'Intervenció, atés
que la sentència té data de 4 de desembre del 2008 i, tenint en compte que era el
pont de la Constitució, es rebria el 9 o 10 de desembre, comptant en eixe moment
amb un pressupost pràcticament liquidat, per la qual cosa no es podia fer una
proposta de gasto corrent de dos milions d'euros.

Pren la paraula la Sra. interventora per a aclarir l'import dels interessos i
explica que estos interessos de demora tenen una forma de calcular-se i és que la
primera quantitat siga líquida i si no es compta amb ella no es poden aplicar els
interessos de demora. D'altra banda, és necessari tindre els dies “a quem” i els dies
“a quo”, és a dir,  des del principi que es van a aplicar els interessos i el dia que s'ha
pagat el principal. El que ocorre, explica, és que la notificació que s'està comentant
d'1.500.000 euros, els dies “a quo” estaven clars perquè per a calcular els interessos
es retrotrauen no a l'any de la sentència sinó a l'any de l'expropiació, és a dir, any
1993 i és per això que la quantitat puja tant.

Prosseguix dient que segons l'article 173.4 de la Llei d'Hisendes locals, que és
còpia literal de la Llei de la Jurisdicció Contenciosa Administrativa,  cap orde judicial
pot anar contra una Administració municipal si efectivament no s'informa de
l'existència de crèdit pressupostari per a això.

Afig que l'Ajuntament ha recorregut i que la quantitat no era certa ni exigible
perquè no se sabia sobre quina quantitat calcular els interessos, així com que hi ha
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tres mesos de termini i en eixe temps no corren interessos de demora. Per la qual
cosa, diu, el jutge no pot anar contra els seus propis actes i exigir interessos.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i diu que el seu grup està d'acord amb
el pulmó verd que suposa el parc de la Canaleta, com també amb tot el llit del riu
Túria, independentment de qui l’haja construït, i que el que han fet respecte d’este
parc és fer-lo més urbà. Respecte del tema de les drogues, diu que a algú del govern
socialista se li va ocórrer posar dos vagons de tramvia dins de l'esmentat parc, la
qual cosa va provocar que acudiren en primer lloc ocupes, després indigents i,
finalment, el tripijoc de la droga.

Diu que la intervenció del portaveu socialista l'única cosa que demostra és que
és un autèntic irresponsable per a governar, ja que ha afirmat que cal pagar les
sentències només arriben per a estalviar-ne interessos, oblidant que el 20 d'octubre
del 2008, els demandants insten de nou a l'execució de la sentència i sol·liciten, de
conformitat amb les noves bases i valors, que es condemne l'Ajuntament de Mislata
al pagament de 2.172.000 euros d'interessos, i l'Ajuntament recorre i aconseguix una
sentència d'1.510.000 euros, la qual cosa és de nou recorregut pels propietaris,
arribant a la xifra d'1.700.000. Afig que segons la teoria de pagar immediatament,
l'Ajuntament hauria pagat 2.172.000 euros.

Sobre la sol·licitud de literalitat en les actes, manifesta que cada portaveu pot
sol·licitar que siga arreplegada literalment la seua pròpia intervenció, però no la
d'altres encara que, afig, també ell demana la seua.

Repetix que s'haurà de comprovar la documentació per a saber si quan es va
iniciar l'expedient d'expropiació hi havia informe d'algun tècnic municipal que
advertien a l'equip de govern o al ple que prendria la decisió d'iniciar l'expedient
d'expropiació, perquè si n'hi ha s'ha produït un atropell imperdonable.

Prosseguix dient que quan s'inicia una expropiació forçosa és el mateix
ciutadà el que denúncia davant del Tribunal de Preu Just el que s'ha taxat, però esta
taxació està en funció del preu que marca la mateixa expropiació.

Finalitza dient que en esta qüestió cal arribar fins al fons per tranquil·litat i per
a saber a què atindre's cada vegada que isca este tema i no publicar favades en els
mitjans d'informació.

Pren la paraula la Sra. Rodrigo Carreras i diu que el local de Servicis Socials
va vindre d'un projecte que no va ser el que finalment es va realitzar en la seua
totalitat, perquè amb l'anterior govern municipal anava l'Agència de
Desenvolupament Local,  Promoció econòmica i Servicis Socials i tal vegada no es
va projectar basant-se en unes necessitats que s'estaven cobrint.

Prosseguix dient que quan es va fer càrrec d'esta Regidoria va fer la previsió
en inversions en el passat any, d'una xicoteta partida de 70.000 euros per a una
primera fase de reforma i adequació del local, entre altres coses perquè a més de no
adaptar-se a les necessitats, havia de complir una sèrie de requisits per a ser un
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local adaptat: la porta no complix els requisits corresponents, ni les oficines, ni els
despatxos de treballadors socials i psicòlegs, per la qual cosa es va fer una Memòria
estimativa prèvia. Una vegada aprovat el pressupost, afig, iniciat l'any va haver-hi
una necessitat d’arreglar les goteres del local de Tercera Edat i es va dedicar part
d'eixos diners a solucionar este greu problema, per la qual cosa no es va poder fer
l'anteriorment previst.

Finalitza dient que el local de Servicis Socials, tal com està configurat, té tres
accessos, un el principal, sobre el qual ara es va a escometre la remodelació interior,
que és el que dóna accés als servicis socials durant el dia. Al punt de trobada, afig,
s'entra per una porta lateral. Per això, diu, es fa en fases el que suposa que mentres
es derroquen els barandats i es remodele la fase central, s'ocupe la part del punt de
trobada que, de vegades, es compartirà encara que uns servicis es donen de matí i
altres de vesprada. Finalment, manifesta que el Centre és efectiu perquè es dóna
molt bon servici als ciutadans i el que es pretén és que siga més agradable, pròxim i
accessible.

Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament per unanimitat dels seus membres
assistents va adoptar el següent acord:

Vist l'expedient sobre aprovació inicial de l'expedient de modificació de crèdits
1/2009:

Donada la necessitat de modificar crèdits en el Pressupost de gastos del
vigent exercici, per mitjà de la concessió de suplements de crèdit, es redacta d'acord
amb el que disposa l'article 37.2 del Reial Decret 500/1990, de 20 d'abril, pel qual es
desenvolupa el capítol primer del títol sext de la Llei 39/1988, de 28 de desembre,
Reguladora de les Hisendes locals, en matèria de pressupost, així com el que
disposa l'art.177 del text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes locals
RDL2/2004 de 5 de març.

Els gastos previstos en el present expedient es referixen als imports valorats
per mitjà d'interlocutòria de 3 de febrer del 2009, del Tribunal Superior de Justícia de
la Comunitat Valenciana, notificat a l'Ajuntament de Mislata el 19 de febrer, respecte
dels interessos de l'expropiació a D. José Niñoles Berga, D. Antonio, D. Enrique i
Sra. Luisa Mora Sánchez, de la parcel·la 91 de les expropiacions de la Partida del
Riu, interessos recorreguts en cassació. La dita interlocutòria valora en
1.740.886,87€ la quantitat d'interessos.

El dit gasto ha d'imputar-se a la partida 011.342 del pressupost de gastos.

Vist l'informe d'Intervenció, de data 27 de març del 2009, que literalment diu:

“Assumpte: Crèdits extraordinaris 1/2009

En data 27 de març del 2009 s'ha presentat proposta d'Alcaldia de modificar
crèdits en el Pressupost de gastos del vigent exercici, per mitjà de la concessió de
suplements de crèdit, d'acord amb el que disposa l'article 37.2 del Reial Decret
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500/1990, de 20 d'abril, pel qual es desenvolupa el capítol primer del títol sext de la
Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes locals, en matèria de
pressupost, així com el que disposa l'art.177 del text Refós de la Llei Reguladora de
les Hisendes locals RDL2/2004 de 5 de març.

En l'actualitat el pressupost de l'exercici 2009 no ha sigut aprovat encara, per
la qual cosa s'està executant el pressupost prorrogat de l'exercici 2008. En este
pressupost de 2008 s'havia  dotat la partida 11.342 per a fer front als gastos derivats
de la reclamació presentada per FCC, SA. i els interessos de demora per algunes de
les expropiacions de la partida del Riu. Els dits gastos van ser ja executats en 2008,
per la qual cosa d'acord amb l'article 21 del Reial Decret 500/1990, no són
prorrogables a l'exercici següent.

La competència per a aprovar crèdits extraordinaris i suplements de crèdit
correspon al Ple de l'Ajuntament, amb subjecció als mateixos tràmits i requisits que
els pressupostos, d'acord amb el que disposa l'art.177.2 del TRLRHL i art. 37 i 38 del
Reial Decret 500/1990, de 20 d'abril, pel qual es desenvolupa el capítol primer del
títol sext de la Llei 39/1988, de 28 de desembre.

L'expedient es finança de conformitat amb el que disposa l'art.177.4 del
TRLRHL, amb el Romanent de Tresoreria per a Gastos Generals (concepte
d'ingressos 870.00, “APLICACIÓ PER A FINANÇAMENT DE CRÈDITS
EXTRAORDINARIS”) per un import d'1.740.862,87€,

Mitjançant un Decret 593/2009 de liquidació del Pressupost de l'Exercici 2008,
es va aprovar l'Estat de Romanent de Tresoreria de l'exercici 2008 amb el detall
següent:

ROMANENT DE TRESORERIA
1. Fons líquids 10.866.879,54

2. Drets pendents de cobrament 4.841.285,45
Del Pressupost corrent 2.112.908,90
De Pressupostos tancats 2.710.600,77
D'operacions no pressupostàries 22.277,11
- Cobraments realitzats pendents d'aplicació 4.501,33
definitiva

3. Obligacions pendents de pagament 2.303.420,20
Del Pressupost corrent 1.744.341,88
De Pressupostos tancats 5.766,87
D'operacions no pressupostàries 611.808,85
- Pagaments realitzats pendents. Aplicació definitiva 58.497,40

I. Romanent de Tresoreria total 13.404.744,79
II. Saldo de cobrament dubtós 3.344.334,46
III. Excés de finançament afectat 7.872.953,49
IV. Romanent de Tresoreria per a gastos generals 2.187.456,84
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Al llarg de l'exercici 2009 no s'ha finançat amb Romanent de Tresoreria per a
Gastos Generals cap modificació de crèdits, resultant que per a este romanent és
disponible la quantitat d'1.740.862,87€ com a font de finançament segons el que
establix l'art. 36.1 de l'esmentat text legal per al present expedient d'incorporació de
romanents.

D'acord amb el que disposa l'art. 169 del TRLRHL, la present modificació
haurà de constar a disposició del públic i exposar al públic el dit expedient durant 15
dies, per mitjà de la publicació d'anunci en el BOP.

Així mateix, d'acord amb allò que s'ha assenyalat en l'art. 29.2 del Reial
Decret 1463/2007, de 2 de novembre, pel qual s'aprova el reglament de
desplegament de la Llei 18/2001, de 12 de desembre, d'Estabilitat Pressupostària, en
la seua aplicació a les entitats locals, en el termini màxim de 15 dies hàbils des de la
seua aprovació haurà de remetre's a la Direcció General de Coordinació Financera
amb les entitats locals còpia de la modificació pressupostària aprovada”

Vist l'informe d'Intervenció sobre estabilitat pressupostària modificació de
crèdits per suplements de crèdit 1/2008, de data 30 de març del 2009.

S'acorda:

1r. Aprovar l'expedient 1/2009 de modificació de crèdits per crèdits
extraordinaris en la partida 011.342, per un import d'1.740.862,87€.

2n. Finançar la dita modificació per crèdits extraordinaris 1/2009 amb el
Romanent de Tresoreria per a Gastos Generals resultant de la liquidació de l'exercici
2008.

3r. Exposar al públic el dit expedient durant 15 dies, per mitjà de la publicació
d'anunci en el BOP. De no presentar-se reclamacions durant el període d'exposició
pública, s'entendrà aprovada amb caràcter definitiu la modificació inicialment
aprovada.

 5. APROVACIÓ INICIAL DE L'EXPEDIENT 2/09 DE MODIFICACIÓ DE
CRÈDITS.

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Hisenda
i Especial de Comptes, favorable a l'aprovació inicial de l'expedient 2/09 de
modificació de crèdits.

El debat queda reflectit en el punt anterior.

Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament per unanimitat dels seus membres
assistents, va adoptar l’acord següent:
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Donada la necessitat de modificar crèdits en el Pressupost de gastos del

vigent exercici, per mitjà de la concessió de crèdits extraordinaris,  es redacta la
present memòria d'acord amb el que disposa l'article 37.2 del Reial Decret 500/1990,
de 20 d'abril, pel que es desenvolupa el capítol primer del títol sext de la Llei
39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes locals, en matèria de
pressupost,  així com el que disposa l'art.177 del text Refós de la Llei Reguladora de
les Hisendes locals RDL2/2004 de 5 de març.

Els gastos previstos en el present expedient es referixen als imports valorats
per mitjà de providència de 26 de febrer del 2009 del Tribunal Superior de Justícia de
la Comunitat Valenciana, execució provisional núm. 2/000587/1995-PE, notificat al
procurador el 3 de març, respecte de l'execució provisional de l'expropiació a D.
Vicente Planells Gimeno i una altra, providència actualment recorreguda en cassació.
La dita providència valora en 370.558,76€ la quantitat a abonar.

El dit gasto han d'imputar-se a la partida 432.600 del pressupost de gastos.

Vist l'informe d'Intervenció, de data 27 de març del 2009, que literalment diu:

“Assumpte: Crèdits extraordinaris 2/2009

En data 27 de març del 2009 s'ha presentat proposta d'Alcaldia de modificar
crèdits en el Pressupost de gastos del vigent exercici, per mitjà de la concessió de
suplements de crèdit, d'acord amb el que disposa l'article 37.2 del Reial Decret
500/1990, de 20 d'abril, pel qual es desenvolupa el capítol primer del títol sis de la
Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes locals, en matèria de
pressupost, així com el que disposa l'art.177 del text Refós de la Llei Reguladora de
les Hisendes locals RDL2/2004 de 5 de març.

La competència per a aprovar crèdits extraordinaris i suplements de crèdit
correspon al Ple de l'Ajuntament, amb subjecció els mateixos tràmits i requisits que
els pressupostos, d'acord amb el que disposa l'art.177.2 del TRLRHL i art. 37 i 38 del
Reial Decret 500/1990, de 20 d'abril, pel qual es desenvolupa el capítol primer del
títol sext de la Llei 39/1988, de 28 de desembre.

L'expedient es finança de conformitat amb el que disposa l'art.177.4 del
TRLRHL, amb el Romanent de Tresoreria per a Gastos Generals (concepte
d'ingressos 870.00, “APLICACIÓ PER A FINANÇAMENT DE CRÈDITS
EXTRAORDINARIS”) per un import de 370.558,76 €.

Mitjançant un Decret 593/2009 de liquidació del Pressupost de l'Exercici 2008,
es va aprovar l'Estat de Romanent de Tresoreria de l'exercici 2008 amb el detall
següent:

ROMANENT DE TRESORERIA
1. Fons Líquids 10.866.879,54

2. Drets pendents de cobrament 4.841.285,45
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Del Pressupost corrent. 2.112.908,90
De Pressupostos tancats. 2.710.600,77
D'operacions no pressupostàries. 22.277,11
- Cobraments realitzats pendents d'aplicació 4.501,33
definitiva

3. Obligacions pendents de pagament 2.303.420,20
Del Pressupost corrent. 1.744.341,88
De Pressupostos tancats. 5.766,87
D'operacions no pressupostàries. 611.808,85
- Pagaments realitzats pendents d’aplicació 58.497,40
definitiva

I. Romanent de Tresoreria Total 13.404.744,79
II. Saldo de cobrament dubtós 3.344.334,46
III. Excés de finançament afectat 7.872.953,49
IV. Romanent de Tresoreria per a Gastos Generals 2.187.456,84

Al llarg de l'exercici 2009 no s'ha finançat amb Romanent de Tresoreria per a
Gastos Generals cap modificació de crèdits, resultant perquè que dita romanent és
disponible la quantitat d'1.740.862,87€ com a font de finançament segons el que
establix l'art. 36.1 de l'esmentat text legal per al present expedient d'incorporació de
romanents.

D'acord amb el que disposa l'art. 169 del TRLRHL, la present modificació
haurà de constar a disposició del públic i exposar al públic el dit expedient durant 15
dies, per mitjà de la publicació d'anunci en el BOP.

Així mateix, d'acord amb allò que s'ha assenyalat en l'art. 29.2 del Reial
Decret 1463/2007, de 2 de novembre, pel qual s'aprova el reglament de
desplegament de la Llei 18/2001, de 12 de desembre, d'Estabilitat Pressupostària, en
la seua aplicació a les entitats locals, en el termini màxim de 15 dies hàbils des de la
seua aprovació haurà de remetre's a la Direcció General de Coordinació Financera
amb les entitats locals còpia de la modificació pressupostària aprovada”

Vist l'informe d'Intervenció sobre estabilitat pressupostària modificació de
crèdits per suplements de crèdit 2/2008, de data 30 de març del 2009.

S'acorda:

1r. Aprovar l'expedient 2/2009 de modificació de crèdits per crèdits
extraordinaris en la partida 432.600, per un import de 370.558,76€.

2n. Finançar la dita modificació per crèdits extraordinaris 2/2009 amb el
Romanent de Tresoreria per a Gastos Generals resultant de la liquidació de l'exercici
2008.
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3r. Exposar al públic el dit expedient durant 15 dies, per mitjà de la publicació

d'anunci en el BOP. De no presentar-se reclamacions durant el període d'exposició
pública, s'entendrà aprovada amb caràcter definitiu la modificació inicialment
aprovada.

6. APROVACIÓ INICIAL DE L'EXPEDIENT 3/09 DE MODIFICACIÓ DE
CRÈDITS.

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Hisenda
i Especial de Comptes, favorable a l'aprovació inicial de l'expedient 3/09 de
modificació de crèdits.

El debat queda reflectit en el punt anterior.

Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament Ple per unanimitat dels seus membres
assistents, va adoptar l’acord següent:

Donada la necessitat modificar crèdits en el Pressupost de gastos del vigent
exercici, per mitjà de la concessió de crèdits extraordinaris, es redacta la present
memòria d'acord amb el que disposa l'article 37.2 del Reial Decret 500/1990, de 20
d'abril, pel qual es desenvolupa el capítol primer del títol sext de la Llei 39/1988, de
28 de desembre, Reguladora de les Hisendes locals, en matèria de pressupost,  així
com el que disposa l'art.177 del text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes
locals RDL2/2004 de 5 de març.

Els gastos previstos en el present expedient es referixen a les obres de
reasfaltat del C/Pius X, valorades en 13.049,50€,  són necessaris executar donat el
deteriorament en què es troba tal com està motivat en la memòria tècnica elaborada
per l'oficina d'Urbanisme de l'Ajuntament de Mislata, a causa del mal estat del
paviment del dit carrer no poden ser demorades a exercicis posteriors.

El dit gasto ha d'imputar-se a la partida 511.611 del pressupost de gastos, en
què hi ha crèdit a nivell de vinculació per un import de 2.134,97€, sent per tant
necessari la dotació de crèdit suficient per un import de 10.914,53€.

Vist que hi ha crèdit sobrant en la partida 433.6110006 del pressupost de
gastos de 2009 per un import de 10.914,53€, la qual pot ser disminuïda per no
preveure's la realització de cap altra obra de la ja realitzada a càrrec de dita partida.

Vist l'informe d'Intervenció, de data 6  d'abril  2009, que literalment diu:

« Assumpte: Crèdits extraordinaris 3/2009

En data 6 d'abril del 2009 s'ha presentat proposta d'Alcaldia de modificar
crèdits en el Pressupost de gastos del vigent exercici, per mitjà de la concessió de
suplements de crèdit, d'acord amb el que disposa l'article 37.2 del Reial Decret
500/1990, de 20 d'abril, pel qual es desenvolupa el capítol primer del títol sext de la
Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes locals, en matèria de
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pressupost, així com el que disposa l'art.177 del text Refós de la Llei Reguladora de
les Hisendes locals RDL2/2004 de 5 de març.

La competència per a aprovar crèdits extraordinaris i suplements de crèdit
correspon al Ple de l'Ajuntament, amb subjecció els mateixos tràmits i requisits que
els pressupostos, d'acord amb el que disposa l'art.177.2 del TRLRHL i art. 37 i 38 del
Reial Decret 500/1990, de 20 d'abril, pel qual es desenvolupa el capítol primer del
títol sisé de la Llei 39/1988, de 28 de desembre.

L'expedient es finança amb baixes per anul·lació en la partida 433.6110006
del pressupost de gastos per un import de 10.914,53€, el crèdit del qual s'ha estimat
reductible per no afectar el servici.

D'acord amb el que disposa l'art. 169 del TRLRHL, la present modificació
haurà de constar a disposició del públic i exposar al públic el dit expedient durant 15
dies, per mitjà de la publicació d'anunci en el BOP.

Així mateix, d'acord amb allò que s'ha assenyalat en l'art. 29.2 del Reial
Decret 1463/2007, de 2 de novembre, pel qual s'aprova el reglament de
desplegament de la Llei 18/2001, de 12 de desembre, d'Estabilitat Pressupostària, en
la seua aplicació a les entitats locals, en el termini màxim de 15 dies hàbils des de la
seua aprovació haurà de remetre's a la Direcció General de Coordinació Financera
amb les entitats locals còpia de la modificació pressupostària aprovada».

Vist l'informe d'Intervenció sobre estabilitat pressupostària modificació 3 i 4 de
2009, de data 14 d'abril del 2009.

S'acorda:

1r. Aprovar l'expedient 3/2009 de modificació de crèdits per crèdits
extraordinaris en la partida 511.611, per un import de 10.914,53€.

2n. Finançar la dita modificació per crèdits extraordinaris 3/2009 amb la baixa
per anul·lació en la partida 433.6110006 per un import de 10.914,53€.

3r. Exposar al públic el dit expedient durant 15 dies, per mitjà de la publicació
d'anunci en el BOP. De no presentar-se reclamacions durant el període d'exposició
pública, s'entendrà aprovada amb caràcter definitiu la modificació inicialment
aprovada.

7. APROVACIÓ INICIAL DE L'EXPEDIENT 4/09 DE MODIFICACIÓ DE
CRÈDITS.

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Hisenda
i Especial de Comptes, favorable a l'aprovació inicial de l'expedient 4/09 de
modificació de crèdits.

El debat queda reflectit en el punt anterior.
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Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament per unanimitat dels seus membres
assistents, va adoptar l’acord següent:

Donada la necessitat de modificar crèdits en el Pressupost de gastos del
vigent exercici, per mitjà de la concessió de crèdits extraordinaris, es redacta la
present memòria d'acord amb el que preveu l'article 37.2 del Reial Decret 500/1990,
de 20 d'abril, pel que es desenvolupa el capítol primer del títol sisé de la Llei
39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes locals, en matèria de
pressupost,  així com el que disposa l'art.177 del text Refós de la Llei Reguladora de
les Hisendes locals RDL2/2004 de 5 de març.

Els gastos previstos en el present expedient es referixen a les obres
d'adaptació del centre municipal de Servicis Socials del C/Mestre Palau, 15,
valorades en 39.996,59€, que són necessaris executar donat l'important augment de
personal i servicis que requerixen d'una atenció més especialitzada i confidencial, i
que no poden ser demorades a exercicis posteriors.

El dit gasto ha d'imputar-se a la partida 313.632 del pressupost de gastos, en
el que no hi ha crèdit adequat i suficient, sent per tant necessària la dotació de crèdit
adequat i suficient per un import de 39.996,59€.

Vist que hi ha crèdit sobrant en les partides 433.6110006, 433.6110008 i
121.6260008 del pressupost de gastos de 2009 per un import de 19.130,81€,
2.064,18€ i 18.801,60€, respectivament, les quals poden ser disminuïdes per no
preveure's la realització de cap altra inversió de la ja realitzada a càrrec de dites
partides.

Vist l'informe d'Intervenció, de data 14  d'abril  2009, que literalment diu:

“Assumpte: Crèdits extraordinaris 4/2009.

En data 14 d'abril del 2009 s'ha presentat proposta d'Alcaldia de modificar
crèdits en el Pressupost de gastos del vigent exercici, per mitjà de la concessió de
suplements de crèdit, d'acord amb el que disposa l'article 37.2 del Reial Decret
500/1990, de 20 d'abril, pel qual es desenvolupa el capítol primer del títol sext de la
Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes locals, en matèria de
pressupost, així com el que disposa l'art.177 del text Refós de la Llei Reguladora de
les Hisendes locals RDL2/2004 de 5 de març.

La competència per a aprovar crèdits extraordinaris i suplements de crèdit
correspon al Ple de l'Ajuntament, amb subjecció als mateixos tràmits i requisits que
els pressupostos, d'acord amb el que disposa l'art.177.2 del TRLRHL i art. 37 i 38 del
Reial Decret 500/1990, de 20 d'abril, pel que es desenvolupa el capítol primer del
títol sext de la Llei 39/1988, de 28 de desembre.

L'expedient es finança amb baixes per anul·lació en les partides 433.6110006,
433.6110008 i 121.6260008 del pressupost de gastos de 2009, per un import de
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19.130,83€, 2.064,18€ i 18.801,60€, respectivament, el crèdit del qual s'ha estimat
reductible per no afectar el servici.

D'acord amb el que disposa l'art. 169 del TRLRHL, la present modificació
haurà de constar a disposició del públic i exposar al públic el dit expedient durant 15
dies, per mitjà de la publicació d'anunci en el BOP.

Així mateix, d'acord amb allò que disposa l'art. 29.2 del Reial Decret
1463/2007, de 2 de novembre, pel qual s'aprova el reglament de desplegament de la
Llei 18/2001, de 12 de desembre, d'Estabilitat Pressupostària, en la seua aplicació a
les entitats locals, en el termini màxim de 15 dies hàbils des de la seua aprovació
haurà de remetre's a la Direcció General de Coordinació Financera amb les entitats
locals còpia de la modificació pressupostària aprovada”.

Vist l'informe d'Intervenció sobre estabilitat pressupostària modificació 3 i 4 de
2009, de data 14 d'abril del 2009.

S'acorda:

1r. Aprovar l'expedient 4/2009 de modificació de crèdits per crèdits
extraordinaris en la partida 313.632, per un import de 39.996,59€.

2n. Finançar la dita modificació per crèdits extraordinaris 4/2009 amb la baixa
per anul·lació en les partides que s'indica a continuació:

433.6110006 19.130,81€
433.6110008     2.064,18€
121.6260008 18.801,60€

Total 39.996,59€

3r. Exposar al públic el dit expedient durant 15 dies, per mitjà de la publicació
d'anunci en el BOP. De no presentar-se reclamacions durant el període d'exposició
pública, s'entendrà aprovada amb caràcter definitiu la modificació inicialment
aprovada.

I, sense més assumptes a tractar, d'orde de l'Alcaldia-Presidència s’alça la
sessió a les vint-i-tres hores i vint-i-cinc minuts de tot això s'estén la present acta
que firma l'alcalde-president, amb mi el secretari que done fe.

L'ALCALDE,             EL SECRETARI,
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